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Mötesprotokoll – Sektionsmöte LP4
Teknologsektionen Informationsteknik

Datum: 2023-05-04
Tid: 17:31 - 02:56

Plats: HC1

§1 Mötets öppnande – 17:33
Jacob Bengtsson, ordförande i styrIT, öppnar mötet 17:31.

§2 Val av mötets ordförande – 17:33
Erik Henriksson väljs in till mötets ordförande.

§3 Val av mötets sekreterare – 17:34
Emil Lindblad, sekreterare i styrIT, väljs in till mötets sekreterare.

§4 Val av mötets justerare tillika rösträknare – 17:35
Love Lindqvist och Wanda Wannelöf väljs in till mötets rösträknare tillika justerare.

§5 Närvarande 17:35
• it22: 34
• it21: 19
• it20: 15
• it19: 3
• it18: 3
• it17: 0
• it16: 1
• Master: 0
• Övriga: 1
• Totalt: 76

§6 Mötets behöriga utlysande – 17:39
Emil Lindblad informerar mötet om att mötet utlystes den 19 april, vilket i enlighet med stadga
är minst 10 läsdagar innan mötet.
Sektionsmötet finner mötet behörigt utlyst.

§7 Föregående mötesprotokoll – 17:40
Emil Lindblad går igenom föregående mötesprotokoll.

• Vi hade inval till DatE-IT, Revisorer, MrKIT, FlashIT, ArmIT och Ordförande i digIT.
• Vi röstade igenom följande propositioner:

– Proposition om hedersmedelm
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– Proposition om sektionsens pengar och alkohol
– Proposition om utökad budget vid ett teambuilding tillfälle
– Proposition om HelgIT arbetsgrupp

• Vi röstade igenom följande motion:
– Motion om att tacka PL

• Revision av ekonomi och ansvarsbefirelser gicks igenom. ArmIT’21, styrIT’21, NollKIT’22 samt
P.R.I.T.’22 blev ansvarsbefriade.

Mötet beslutar att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

§8 Fastställande av mötets dagordning – 17:41
• Hanna ”Paint” Schaff föreslår följande ändring dagordningen:

– Lägga till ett meddelande från TrädgårdsmästerIT & snIT
• Love ”Snek” Lindqvist föreslår följande ändring av dagordningen:

– Flytta motion om MrKIT till innan verksamhetsrapporter.
• Erik ”Göken” Persson föreslår följande ändring av dagordningen:

– Ansvarsfrihet ska föreligga:
∗ FlashIT 22/23
∗ digIT 22/23
∗ MrKIT 22

– Mötet beslutar att godkänna samtliga ändringar.

Mötet fastställer dagordningen med samtliga ändringar.

§9 Adjungeringar – 17:45
Mötet beslutar att Staffan Björk får närvaro- och yttranderätt.

§10 Meddelanden – 17:46
(a) TrädgårdsmästerIT
(b) snIT - Hanna “Paint” Schaff

§11 Interpellationer – 17:47
Föreligger ej.

§12 Motioner – 17:47
(a) Motion om att byta namn på MRCIT

• Jacob “Drake” Bengtsson föredrar motionen.
– Drake Count: 1

• Max Hagman föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.

– Fråga: Har ni tänk på ett könsneutralt alternativ?
– Svar: Vi tycker att det är könsneutralt, alla kan vara en MR.

• Mötet öppnar upp för frågor till motionären.
– Fråga: Vem kom på idén?
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– Svar: MrKIT kom med förslaget.
• Mötet öppnar upp för diskusson.

– Det nya namnet minskar risken för att man säger Mr Shit. - Staffan Björk.
– Säger det lite på skoj, men var väldigt otydligt hur det skulle uttalas tidigare, nu känns

det mer etablerat och alla säger ändå MR kit.
– Det viktigaste anledningnen är väl att om man ser mrcit så kan det se som lite god-

tyckligt, oklart vad det är. Visste själv inte vad det var.
– Är det arbete som kommer ligga på er eller ska varje kommittee se till att ändra

namnet, digIT? Vem ändrar namn helt enkelt.
– Drake: Hur man än vrider och vänder på det tror jag att jag kan driva igenom den

ändringen som styrIT och digIT patet. Arbetet ska inte gå ut över någon annan.
• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla motionen i sin helhet.

§13 Verksamhetsrapporter – 17:53
(a) ArmIT
(b) EqualIT
(c) FanbärerIT
(d) FlashIT
(e) frITid
(f) MrKIT
(g) NollKIT
(h) P.R.I.T.
(i) sexIT
(j) snIT
(k) styrIT
(l) TrädgårdsmästerIT

• Mötet öppnar för diskussion om samtliga verksamhetsrapporter.
• Mötet beslutar att lägga verksamhetsrapporterna till handlingarna i klump.

§14 Verksamhetsplaner och budgetar – 17:55
(a) FlashIT - 17:55

• Filip “Kåfe” Kauffeldt föredrar verksamhetsplanen.
• Johanna “jojo” Avlund föredrar budgeten.

– Johanna “jojo” Avlund lägger ändringsyrkande 1: Öka kamerautrustning +10 000. Ska
vara 30k istället för 20k.

– FlashIT jämkar sig med ändringsyrkande 1.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Drake: Jag hade tyckt det var kul om man hade fått se bilderna fysiskt i
Hubben
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– Svar: jojo: Vi har pratat med P.R.I.T. om det och vi skulle vilja ha en vägg i Hubben
där vi har ca 5 bilder från tidigare läsperiod.

– Fråga: HOM BRE: Vad har ni tänkt köpa för kamera utrustning?
– Svar: Kåfe: Vi tänker så snart som möjligt köpa in ett objektiv som funkar bra om

man fotar gasquer och arrangemang på sektionen, och bara lite allmänt. Även lite
blixtar för fotoväggar, komittee foto och liknande.

• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut om att godkänna verksamhetsplanen och budgeten.
• Mötet godkänner verksamhetsplan och budget för FlashIT 23/24.

(b) ArmIT – 18:02
• Kevin “Kev” Collins föredrar verksamhetsplanen.
• David “GIDE” Gidlöf Sjöquist föredrar budgeten.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Staffan: Har 2 frågor. Det finns en stor sannolikhet med lunchföreläsningar av
CSE (Högskolan). Är det problematiskt eller något vi ska diskutera mer?

– Svar: Intäkter är ju inte det viktigaste, utan studentnyttan. Intäkterna är lite skit-
samma. Men vi undersöker mättnadsgraden på föreläsningar, för folk dyker inte upp
ibland. Och ibland är det jättemånga. Så vi får kolla lite där.

– Fråga: Krysset: Jag är lite nyfiken på ändringarna i produktkatalogen?
– Svar: Vi har gått för att matcha Data, då vi har varit lägre. Våra lunchföreläsningar

kostade 10k nu 12k, vi pratar med Data så att vi ska försöka ligga på samma nivå. På
så sätt blir det lättare för företagen att välja mellan oss och Data.

– Fråga: Stål: Vad står MedIT för?
– Svar: Det är ett mentorskaps program. Det är mest relevant för de som pluggar tredje

året men inte tänkte gå en master. Där kan de få en mentor att diskutera med och
komma ut i arbetslivet.

– Fråga: Nil: Intäkter från Ericsson? De var ju skyldiga oss massa pengar och har
obetalda fakturor och är rödlistade?

– Svar: Vi hade ett möte med dem precis i början när vi var i överlämningsfasen. De
var skyldiga oss mycket pengar, som de betalt delvis, men det är fler fakturor på väg
in. Men de ska inte vara rödlistade längre så länge de betalar fakturorna, då vi ändå
vill ha dem då de är bra för studenter.

– Staffans replik på ArmITs svar: Ericsson är invalda i Programrådet, ni kan väl
hålla oss uppdaterade ifall de inte betalar?

– Svar: Det är bra, det ska vi göra.
– Fråga: Staffan: Jag får ibland förfrågningar och email från företag som söker interns-

hips, och jag bara skickar vidare till er informellt, ska vi fortsätta så eller ska det vara
mer officielt?

– Svar: Fortsätt så.
– Fråga: Krysset: Jag tycker det är kul att ni vill arra mer själva. Vad för typ av arr är

ni sugna på?
– Svar: Vi har diskuterat, men har inget specifikt just nu. Tänker att vi hör med

studenterna om de vill ha något!
– Fråga: Post: Vi kan väl prata om asp-arr också?
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– Svar: Vi kommer ha en mini-aspning, då vi har några platser kvar. Mer i news.
• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut om att godkänna verksamhetsplanen och budgeten.
• Mötet godkänner verksamhetsplan och budget för ArmIT 23/24.

(c) MrKIT - 18:15
• Love “Snek” Lindqvist föredrar verksamhetsplanen.

– Viktigaste är att vi ska ha en Fet aspning!
• Jacob “Drake” Bengtsson föredrar budgeten.

– Ja, då är det jag igen. (Drake Count: 2)
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Staffan: Är ni medvetna om att det kanske kommer bli mer pengar?
– Svar: Den summan är nog redan hög.
– Fråga: Paint: Hur många studenter arrar ni mottagning för?
– Svar: Det vet vi inte, det beror på antalet antagna. Tänker typ 150 max
– Replik: Staffan: Tidigare budget har varit 50 per student.
– Svar: Ja
– Fråga: φ: Men de blev lovade mer pengar till nästa år eller hur? Data har fått mer

pengar till AI.
– Svar: Det stämmer nog.
– Fråga: Staffan: Finns det tankar för att göra saker för data science studenter?
– Svar: Ja vi har snackat i huvudsak om att lämna över till DMNollK som arrar på

Johanneberg, men när det passar med så tar vi delar också. Men det är varför pengarna
inte är hos oss, då DMNollK tar den.

• Mötet går till diskussion.
– Snek lägger ändringsyrkande 1: Ändra samtliga benämningar av MRCIT till MrKIT.
– MrKIT jämkar sig med ändringsyrkande 1.

• Mötet går till beslut om att godkänna verksamhetsplanen och budgeten.
• Mötet godkänner verksamhetsplan och budget för MrKIT 23/24.

(d) prel styrIT - 18:23
• Drake föredrar verksamhetsplanen.

– Just det, det är ju också jag. (Drake Count: 3)
• Hind “φ” Mansour föredrar budgeten.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Staffan: Hur mycket tillgångar har ni? För det avgör ju lite ifall man kan gå
600k back.

– Svar: Jag tror vi legat på någon miljon kvar under året? Men vet inte riktigt. Pengar
finns iallafall.

– Fråga: Stål: Har ni koll på första dagen på MPSOF och ifall man kan nå ut till master
studenter och hetsa dom att gå till The Cloud och gå på arr?

– Svar: Det är väl lite MrKITs uppdrag. Vi ska ha intro för master studenterna där vi
berättar lite om det här.

– Fråga: Krysset (som sitter styrIT): Vad är en klasskassa?
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– Svar: Det är pengar för varje årskurs som de kan använda för att göra något roligt,
IT’20 hade i år en klassfest som vi hoppas detta kan användas till i framtiden. Även
andra sektioner har liknande grejer.

– Fråga: Ping: Vet vi hur nära vi är vinstdrivande ekonomiskt, vad händer då?
– Svar: Jag tror inte vi är så nära...?

• Mötet går till diskussion.
– Stål: Vad är fördelarna med att vara en ideell organisation?
– Pixie: Fördelarna är bland annat att man får lite fler bidrag. Man slipper vara arbets-

givare vilket ger b.la. mycket lättare bokföring.
– Casino: Tycker det har var utspritt med PR, har vi inte chalmers.it där allt läggs upp?
– Det är så att man bara kan gå in på chalmers.it där man kan kolla kalendern. Men

allt bör finnas i news.
– Folk lägger upp dagen innan eller en vecka innan, vi har FKIT kalendern, vanliga

kalendern, det finns massa medier helt enkelt. Frågan är om man ska minska antalet
ställen man kan skicka ut på.

– Stål: Kan inte bara styrIT bara tvinga någon kommitté att bara lösa det?
– Replik: Lösa vad?
– Det här med listan med arr osv, för jag tror det finns sätt att kontakta digIT men

tror inte det blir brådskande.
– Krysset: Det vi vill är ju att de ska undersöka vad som blir bästa lösningen. Bara för

att man ålägger någon att göra det är det inte säkert att det blir bäst. Kanske en
tredjepart är något att kolla på t.ex.

• Mötet går till beslut om att godkänna verksamhetsplanen och budgeten.
• Mötet godkänner verksamhetsplan och budget för styrIT 23/24.

(e) prel digIT - 18:37
• Jacob ”Drake” Bengtsson föredrar budgeten.

– Men nu var det ju jag igen??? (Drake Count: 4)
– I och med att digITs inval blev uppskutet så tycker jag det vore bra att det digIT som

väljs in idag har en budget för sin verksamhet.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Saxen: Jag undrar om vad Space (ordförande i digIT) tycker om 50k för server
komponenter. Vi i förra årets digIT pratade om att annordna något där sektionsmed-
lemmar kan hosta tjänster, vilket kan kräva mer komponenter. Känns 50k rimligt?

– Svar: Det beror på om man använder consumer eller server komponenter. Om man
kör consumer kan man få en bra för 50k, inte så bra om du har server komponenter.

• Mötet öppnar för diskussion.
– Krysset: Jag vill bara påpeka att detta är sektionsmötes möjlighet att visa vad ni

tycker är rimligt för en server. Det är värt att lyfta.
– Saxen: Jag tycker det är rimligt att ge lite förslag på priser för en server som man kan

förhålla sig till?
– Saxen lägger ändringsyrkande 1: Ändra budgetposten serverkomponenter till 30 000.
– Saxen lägger ändringsyrkande 2: Ändra budgetposten serverkomponenter till 70 000.
– Stål: Vore det inte mer rimligt att skriva en lista på vad man ska göra för att sen

bestämma vad man ska lägga pengar på?
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– Krysset: Vi har kollat på komponenter om vad som är rimligt, men det går att kolla på
begagnat av företag osv. och det vi har är snarare en prestandaklass än en prisklass.

– φ: Jag vill påminna om budget är alltid en plan, aldrig något som är jättestrikt. Och
att detta är bara en preliminär plan från styrIT. Jag tycker vi sparar tid och arbete
på att inte lägga ändringsyrkande nu, utan lämnar det till nya digIT istället för att
lägga ändringsyrkande till en preliminär plan åt ett digIT som inte sitter ännu.

– Knuten: Jag undrar lite om de 30k och 70k, de är lite tagna ur luften, och digIT verkar
ändå ha en plan på det. Var kommer de ifrån?

– Vi som satt förra året kollade på serverar, vi landade i olika alternativ och det vi ville
göra var att kolla vad sektionen tycker är en rimlig kostnad och då var det inte bara
50k utan billigare 30k och dyrare 70k.

• Mötet går till beslut om Ändringsyrkande 1.
• Mötet beslutar att avslå Ändringsyrkande 1
• Mötet går till beslut om Ändringsyrkande 2.
• Mötet beslutar att bifalla Ändringsyrkande 2
• Mötet går till beslut om att godkänna den preliminära budgeten.
• Mötet godkänner budget för digIT 23/24.

§15 Revisionsberättelse – 18:47
• Göken och Fredag föredrar revisionsberättelsen.
• De man rekommenderar att bli ansvarsbefriade är:

– FlashIT 22/23
– digIT 22/23
– MrKIT 22

• Mötet öppnar för frågor.
• Mötet öppnar för diskussion.

– Krysset: Vill ni lägga ändringsyrkande för att uppdatera dokumentet till att vara det ni
säger?

– Ja det vill vi!
• Göken lägger Ändringsyrkande 1: Att ändra i revisionsberättelsen till att FlashIT 22/23, digIT

22/23 samt MrKIT22 rekommenderas anvsarsbefrielse.
• Mötet går till beslut om att lägga revisionsberättelsen till handlingarna.
• Mötet beslutar att lägga revisionsberättelsen till handlingarna.

§16 Ansvarsfrihet och verksamhetsberättelser – 18:53
(a) digIT 22/23 – 18:53

• Jacob ”Drake” Bengtsson föredrar verksamhetsberättelsen.
– Drake igen??? (Drake count 5)

• Jacob ”Drake” Bengtsson föredrar den ekonomiska berättelsen.
• Mötet öppnar för frågor.
• Mötet öppnar för diskussion.

– Paint: Nu har vi ju inget digIT som blivit invalt, och vi har inte någon som tar över
ansvaret ännu om ni blir ansvarsbefriade, hur ser ni på det?
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– Replik: Lugna ner dig.
• Mötet går till beslut.
• Mötet beslutar att ansvarsbefria Axel ”Kurre” Larsson och Jacob ”Drake” Bengtsson för

digIT 22/23 samt att föra verksamhetsberättelsen och den ekonomiska berättelsen till hand-
lingarna.

(b) FlashIT 22/23 – 18:58
• Julia ”Pang” Giaro föredrar verksamhetsberättelsen.
• Anton ”HOM BRE” Ekström föredrar den ekonomiska berättelsen.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Drake: Vad är ni nöjdast med att ni fick igenom eller gjorde?
– Svar: Det var väldigt kul att köpa nya grejer. Men det var också kul att fota mycket,

b.la. arrangemang. Vi har synts väldigt mycket, och folk frågar faktiskt efter oss på
arr, vilket är väldigt kul! :D

• Mötet öppnar för diskussion.
– Stål: Varför spenderade ni inte mer på drönaren nu när ni kunde det?
– HOM BRE: Vi hittade en billigare då den var i andra hand.

• Mötet går till beslut.
• Mötet beslutar att ansvarsbefria Julia ”Pang” Giaro och Anton ”HOM BRE” Ekström för

FlashIT 22/23 samt att föra verksamhetsberättelsen och den ekonomiska berättelsen till
handlingarna.

(c) MrKIT’22
• Tomas ”T2” Jinton föredrar verksamhetsberättelsen.
• Tomas ”T2” Jinton föredrar den ekonomiska berättelsen.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Drake: Vad var ni mest nöjda med under ert år?
– Svar: Att käka god pizza under teambuilding träffar! Men seriöst är det nog att alla

master studenter fick möjligheten att träffa folk. Tror många skaffade kompisar och
hade det roligt. Man önskar alltid på att fler skulle delta, men gör man en person glad
är det bättre än inget.

• Mötet öppnar för diskussion.
• Mötet går till beslut.
• Mötet beslutar att ansvarsbefria Sivajeet Chand och Oshan Siriwardena för MrKIT’22

samt att föra verksamhetsberättelsen och den ekonomiska berättelsen till handlingarna.

§17 Propositioner – 19:14
(a) Proposition om stadgaomskrivning

• Drake föredrar Propositionen.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.

– Fråga: BAMF: Jag såg att ni la till skyldigheter till ValleB, hade vi inte det innan?
:D

– Svar: Skyldigheten ni har nu är samma som typ alla har, det bara stod inte under
ValleB av någon anledning.
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– Fråga: Knuten: Varför har ni gjort en så stor proposition. Jag tror att den är så stor
att ingen kommer orka säga emot den, var det medvetet eller varför är den så stor?

– Svar: Drake: Från mitt håll var det nog bara att jag ville ändra småsaker, och typ
bara ändra vad som står där så att det stämmer överens med vad vi faktiskt gör.
Sedan var det några stora också, men nu blev det så här. Nu i hindsight kanske det
hade varit bättre att dela upp den. Men det jag vill ändra står med här nu iallafall.

• Mötet öppnar upp för diskusson.
– Krysset: Jag vill dubbelkolla med ValleB om vad ni tycker om punkten om fri nomi-

nering?
– BAMF: Vi alla är nog ganska eniga om den punkten. I praktiken, vad ska vi hinna

göra på 24 timmar ändå liksom? Vi kan ju knappt hinna bilda en åsikt. ValleB måste
inte ha all makt, de har tillräckligt. Det enda är att det tar bort impuls nomineringar,
och är mer för sektionens skull att ingen bara helt plötsligt ställer sig som ordförande
eller kassör.

– Snek: Om ValleB vill gräva i det så kan de ju, men känns som att i praktiken så följer
man inte detta ändå så det finns inget syfte direkt. Det kanske borde omstruktureras?

– Casino: Jag förstår definitivt. Alltså tanken att det inte är tillräckligt med tid att göra
sitt jobb, men skulle det inte vara rimligt att utöka tiden istället för att ValleB ska
hinna göra en “noggrann”utredning ifall det behövs?

– Knuten: Det är ganska ofta som vi inte har tillräckligt med folk på möten som vill
ställa sig så det kan vara skönt att folk kan nominera sig utan hinder.

– Watt: Jag tycker det är viktigare att folk är taggade och sitter snarare än att det ska
vara ett hinder. Det känns lätt som att vi annars hamnar i den sitsen som vi hade
med digIT förut, och det snarare stoppar än hjälper.

– BAMF: Jag tror att inte att utöka hade givit något, då vi inte kan gräva i något. Dess-
utom om man inte söker intervju så har man tappat sitt utlåtande från valberedningen
lite.

– Lego: Det är ett ganska stort steg att ta bort helt, och det kanske bara ska tas bort
i fallet att det inte finns några som ställer sig upp. Då blir man mycket tryggare att
folk generellt har tänkt igenom det innan och då är ordentligt taggade.

– Kåfe: Man borde inte ha hinder för att folk ska söka. Men ska man ha 24h innan så
finns det ingen poäng med det om man inte vet om det. Sektionen borde också veta
vilka som sökt ansvarsposter 24h innan så man kan bilda sin åsikt inför mötet isåfall.

– Wiken: För mig känns det som om man har ställt sig upp på mötet så har man ändå
tänkt på det innan. Man ställer sig inte bara upp. Det känns väldigt osannolikt, man
har bara kanske inte bestämt sig förens på dagen. Man bör alltså ha möjligheten till
det.

– Stins: Jag vill bara säga att jag tror ändå på sektionsmötets förmåga att bedöma
personer, ifall en person ställer sig som inte visat intresse innan så kommer nog mötet
ifrågasätta det och man kommer få reda på hur det ligger till osv.

– Drill: Jag tänkte bara att om man har kvar den klausulen på en gräns på 24 timmar
så är det för att man inte ska anmäla sig på impuls, och det känns som en trygghet för
sektionen att det inte är någon som gör det. Utan den måste man visat intresse och
det understryker lite att det inte är en impuls grej att ställa sig på en ansvarspost.

– BAMF: Jag tyckte Lego sa det bra. Det är ofta de sammanhang då vi har vakant
nominering och som man kan vilja nominera sig.
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– BAMF lägger Ändringsyrkande 1: Lägg till ,eller då posten är vakantnominerad från
Valberedningen i slutet av §5.5 Fri nominering i stadgarna.

– Nil fast på Blips dator: Skulle man inte kunna göra så att man testar det här i ett
visst antal läsperioder för att se hur det fungerar?

– Krysset: Vi har ju haft fri nominering jättelänge och det har ju gett mer problem. Det
ligger ju i slutändan på sektionsmötet och vi ändrar denna spärren då vi inte tycker
det funkar som det ska.

– Drake: Jag kan hålla med många tankar om att det inte är fel att stoppa, men frågan
är snarare om det är så “core” att det ska vara med i stadgan och kanske istället
flyttas till reglementet i framtiden. Då kan vi ändra det ifall 24 timmar inte var rätt,
och inte behöva 2 sektionsmöten för att ändra det, utan bara 1.

• Mötet går till beslut om Ändringsyrkande 1.
• Mötet beslutar att avslå Ändringsyrkande 1.
• Mötet går till beslut om propositionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla propositionen i sin helhet.

Mötet ajourneras i 37 minuter.

(b) Proposition om representation inom sektionen
• Krysset föredrar Propositionen.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.
• Mötet öppnar upp för diskusson.

– Casino: Skulle man inte kunna kombinera den gamla teambuilding budgeten och denna
på ett och samma tillfälle?

– När det kommer till styrdokumenten så är det lite upp till styrITs tolkning.
– Casino: Men om ens kommitté är där, så är det ändå ett tillfälle man har.
– Knuten: Jag tycker det borde förtydligas vad som gäller med att kombinera extern

och intern teambuilding samtidigt i propositionen.
– Kåfe: Undrade på det här med per person och år, om man sitter flera saker hur fungerar

det då?
– Det är per person och verksamhetsår, det är på dig som person i en kommitté.
– Casino lägger Ändringsyrkande 1:
– Wiken: Det här är pengar som redan finns som jag förstår det, men som inte många

vet om. Är detta något som ökar budgeten eller är det bara att något som vi tidigare
förväntat att det skulle försvinna nu faktiskt försvinner?

– Krysset: Just nu har vi budgeterat pengar för det och vi vill spendera dem. Osäkert
på hur hög posten är och om det är samma summa som i propositionen. Tror inte det
är så stor skillnad.

– Nil fast på Blips dator: Jag tycker det hade varit najs om man hade kunnat slå ihop
intern representation och den vanliga teambuildingen, tror det hade funkat bra.

– Krysset: Jag gillar idén med Ändringsyrkande 1, men detta är nog inte det smartaste
sättet att göra det baserat på hur den ekonomiska policyn ser ut.

– Casino: Jag tycker det låter som det är konstigt i ekonomiska policyn isåfall, men det
är inte jätteviktigt och ni får gärna göra lite som ni vill.

– Vargen: Tycker vi kan definiera termerna bättre, teambuilding, internreps osv.
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– BAMF: Jag kollade lite vad som stod i ekonomiska policyn, och där står det inte
specifikt om sektionsorgan, täcks inte valberedningen av den ekonomiska policyn då?

– Krysset: Jag vill lägga ändringsyrkande istället för Teambuilding så blir det represen-
tation inom sektionen.

– Krysset lägger Ändringsyrkande 2: Att lägga till §7.6 Begränsningar Pengar för intern
representation får inte kombineras med pengar för representation inom sektionen.

– Drill: Tycker du (Casino) att det är vad du ville? Då kan du dra tillbaks dit ändrings-
yrkande.

– Casino: Jao
• Casino drar tillbaka Ändringsyrkande 1.
• styrIT jämkar sig med Ändringsyrkande 2.
• Mötet går till beslut om propositionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla propositionen i sin helhet.

(c) Proposition om att officialisera Cloudlords
• Krysset föredrar Propositionen.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.

– Fråga: Stål: Varför finns det inga ansvarsposter?
– Svar: Ansvarsposter kommer per automatik om det är en komitté, då alla har ordfö-

rande och kassör.
– Fråga: BAMF: Nu står det att kaffeansvariga är ansvariga för kaffet på Lindholmen

också, kan Cloudlords ta det? :D
– Svar: Det går nog att lösa isåfall.

• Mötet öppnar upp för diskusson.
– Blip på Blips dator: Jag läste lite i reglmentet och jämförde med P.R.I.T.s. Det står

sektionslokalen där men syftar på Hubben, borde man ändra det så att det faktiskt
står Hubben nu när The Cloud också är sektionslokal?

– Drake: Min spontana tanke är att vi kan fixa det i en framtida reglementesändring,
då det känns rimligt. Men vi kan göra det just nu ifall ni vill antar jag.

• Mötet går till beslut om propositionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla propositionen i sin helhet.

§18 Motioner – 20:42
(a) Motion om att utöka antalet ledamöter i valberedningen (igen)

• Vargen föredrar motionen.
• Max Hagman föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.
• Mötet öppnar upp för frågor till Motionären.

– Fråga: Drake: Finns det någon anledning till att ni inte har dragit upp övregränsen?
– Svar: ValleB har haft ett lågt antal tidigare, men vill inte öka för mycket då det kan

bli många åsikter och svårt att ta beslut med många personer. Vi känner oss inte
pressade att höja det ännu mer just nu.

• Mötet öppnar upp för diskusson.
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– Drake: Vi hade en liten diskussion innan, och vi i styrIT hijackar den här motionen
för att höja max gränsen för alla komitteer. Det finns ju goda anledningar till begräns-
ningarna, men vi tänker att det inte är orimligt att ha som standard att alla komittéer
ändras till 8 totalt.

– Drake lägger Ändringsyrkande 1: Ändra maximala antalet personer i samtliga kom-
mittéer till 8.

– Bamf: Du menar alltså alla komittéer på sektionen? Det känns typ lite mycket.
– Ping: Jag tror inte det är bra, det kan vara svårt med gruppdynamiken om man är

flera personer. Maxgränsen kan gå innan 8. Jag tror inte t.ex. TrädgårdsmästerIT
skulle gå bra med 8 personer. Typ 5-6 taggade är bättre än 8 personer som inte är
lika taggade.

– Snek: Jag vill egentligen bara fortsätta på det, att om du har fler personer än vad som
krävs får du folk som idlar. Detta är verkligen bara en +1.

– Drill: Detta ändringsyrkande är för stort för denna motionen och borde formuleras om
till en egen motion.

– Kåfe: Jag vill lägga till liknande som de andra. Vi behöver verkligen inte vara fler än
8 personer i FlashIT och tror att det skulle bli konstigt.

– Knuten: Personligen kan jag tycka att det kan vara dumt att neka folk att vara med för
att man tror att det kanske kan vara för många, jag ser gärna ett levande sektionsliv.

– Haren: Jag tänker att det kanske blir mer relevant att specificera för de komittéer som
det gäller ifall det blir ett problem, istället för att göra det för alla på en gång.

– Scaps: Ja vi kanske ska specifiera, vet inte riktigt hur man gör. Jag vill lägga ett
ändringsyrkande om att utöka FanbärerIT till 5 personer.

– Scaps lägger Ändringsyrkande 2: Ändra maxantalet ledamöter i FanbärerIT från 2 till
3.

– Jonte: Jag vill också göra en +1 om att man bör kolla de kommittéer där det är
rimligt. Se till att arbetskraften blir nog med antalet personer. Känns som att det kan
bli onödigt många annars.

– Wiken: Om det är högt tryck och det är många som vill söka så kan man höja, lite väl
mycket att höja alla på en gång. Men vissa kan ju bli bättre av att bli fler, att neka
någon från att vara med känns inte najs.

– Casino: Oj, nej. Jag tappade bort mig... (Tänker en stund...) Just det jag tänker att
det definitivt är tråkigt att man kanske inte kommer med i en komittee som man
ville vara med i. Men det finns andra sätt att öka sektionstillhörighet som inte skulle
påverka gruppdynamiken. Det är bättre att komma på fler uppgifter, kommittéer,
samt föreningar såsom degIT istället.

– Fredag: Det här känns vagt relaterat till motionen och känns väldigt plötsligt. Det
borde ha kommit ut som en proposition eller motion innan mötet istället.

– Smaug: Jag vill bara tillägga att det är konstigt om man drar alla över en kam. Det
är värt att ha en speciell check senare för varje individuell komittée för att avgöra
arbetsbörda osv.

– Stål: Jag undrar hur ValleB ser på detta då de kommer behöva göra fler intervjuer.
– Replik ValleB: Vi kommer främst bara behöva nominera fler personer.
– Ripan: FanbärerIT stavas med stort IT. Annars så står det ördförande och ledamöter”,

vad om kassör? (om ändringsyrkande 2)
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– Blip på Blips dator: Vi hade planer innan detta mötet att utöka EqualIT innan detta
mötet, men jag orkade inte skriva motion och vill därför också hijacka denna motionen.

– Blip lägger Ändringsyrkande 3: Ändra maxantalet ledamöter i EqualIT från 3 till 4.
– Nil på Nil’s mobil: Det är viktigt att arbetsbördan och antalet personer ska öka i

samma takt. Det kan bli lite konstigt att bara sätta alla nu med en gång.
– Drake drar tillbaka sitt ändringsyrkande.
– BAMF: Ju fler man blir desto mindre blir det för varje person att göra. Många kanske

inte dyker upp för att man tänker att det finns redan tillräckligt med personer att
göra något.

– Prince: Asså vanligtvis är det så att invalda brukar avgöra om det är värt att avgöra
om det är dags att öka antalet i samband med att arbetsbördan ökat. Kan vi inte
bara fortsätta så?

– Drake: Jag tycker det är många vettiga punkter och det var lite hastigt. Vi har tänkt
på detta och borde kikat på det mer i detalj. Men jag står ändå bakom mitt ändrings-
yrkande, men då är det bara att inte fylla ifall de sökande tycker det är bra.

– Drill: Många som har lyft om andra kommittéer, vill påminna om att detta är en
motion om platser i ValleB.

– Haren: Jag vill lägga ett ändringsyrkande för att direktjustera.
– Blip: Jag kan jämka mig med det eller whatever.
– Scaps: Whatever.
– Till samtliga ändringsyrkanden tilläggs direktjustering.
– Knuten: Att hijacka en motion.... lite kul.
– Jonte: Jag vill bara prata lite om att hijacka. Finns det något som stoppar oss från

att döpa om motionen egentligen?
– Knuten: Vi kan göra lite vad vi vill, detta har hänt förut.

• Mötet går till beslut Ändringsyrkande 2.
• Mötetbeslutar att bifalla Ändringsyrkande 2.
• Mötet går till beslut Ändringsyrkande 3.
• Mötetbeslutar att bifalla Ändringsyrkande 3.
• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla motionen i sin helhet.

(b) Motion om samarbete mellan företag och sektionen – 21:08
• Post och Kev föredrar motionen.
• Drake föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.
• Mötet öppnar upp för frågor till motionären.

– Fråga: Järnet: I er tredje att-sats om kommunikationen, som vice i NollKIT så blir
det jättesvårt att ha mellanhänder när man jobbar så med företagen.

– Svar: Målet är inte att trampa på någon, kommunikation ska främst gå genom ArmIT,
men inte bara genom ArmiT, det ska även gå för andra.

– Fråga: Fredag: Jag undrar lite liknande, hur definieras ”överst”? Det är lite otydligt
vad det syftar på just nu? Ska det bara gå genom er eller?

– Svar: Det behöver inte vara så att ni måste skriva mail eller på något dokument eller
så, räcker med att skriva på Slack och så vi kan säga “Ja, det låter bra”.
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– Fråga: Krysset: Det kan vara skönt att reglementet är flexibelt. Det kan istället vara
så att ArmIT ska vara involverad på något sätt.

– Svar: Drill: Det är frågor till ArmIT nu...
– Krysset: Oj, förlåt...
– Fråga: Casino: Gällande att det “ska överst ske genom ArmIT”, vill ni kanske ändra

det till att vara “ska när det inte blir besvärligt ske genom ArmIT”?
– Svar: Nej, då finns det ingen riktigt gräns för vad en kommitté kan göra.
– Fråga: Knuten: Jag är lite med på att ändra “överst ske”. Hade det varit bättre med:

Innan kontakt och innan godkännade, kontakta ArmIT. En innan det händer och en
innan det skrivs på.

– Svar: Ja det låter rimligt.
– Fråga: Stål: Jag tycker det känns jobbigt om vi behövde gå till er innan kontakt, ifall

det är en patet eller liknande som man har kontakt med.
– Svar: Vi hade föredragit att man kontaktar ArmIT både innan kontakt med företag

och när man skriver på.
– Fråga: Wiken: Jag undrar lite allmänt om vi skulle rösta igenom det här förslaget, så

säger vi att det skulle ske att kontakten godkännas av ArmIT. Vad händer om man
inte följer detta?

– Svar: Som det har hänt innan så har vi bara tillåtit det då det bidrar till studentnytta
och vi vill inte förstöra. Det är inget vi skulle ställa in. Just för ansvaret, varför sa ni
inget och varför gjorde ni inget.

– Fråga: Kåfe: Jag undrar över två saker. Från ArmITs sida att man kan ställa in
arrangemang, men om det är någon orimlig ArmIT skulle ju kunna ställa in det även
om de inte har något med det att göra?

– Svar: Idéen är ju att det borde finnas någon konsekvens, vi är öppna för förslag på
konsekvenser.

– Fråga: φ: Visst gäller det också att det ska vara rättvist för alla företag, ingen ska
få rabatt och samma villkor, samarbete med andra sektioner och riktlinjer från kåren.
Det ställs krav på er också och det handlar inte om att ni ska lägga er i.

– Svar: Precis. Jag vill inte låta girig eller sådär, men om företag får gå “gratis” om de
inte går genom oss så kan de fortsätta så. Och då kan det se på det som ett sätt att
man kan få det “gratis” även i framtiden.

– Fråga: Granaten: Jag tycker det är bra att det standardiseras, lika villkor osv. Känns
dock jobbigt att kolla med er hela tiden under mottagningen, då det tar mycket tid
att man måste vänta på svar från ArmIT

– Det är inte diskussion än.
– Fråga: Stins: Det är inte jättehöga krav att bara förmedla till ArmIT att man vill

samarbeta med företag. Ifall man som kommittée vill det.
– Fortfarande inte diskussion.
– Fråga: Pixie: Känns som lite cornercases behöver fixas?
– Svar: Vi i ArmIT har inte diskuterat det direkt, men vi tänkte lite på det i veckan

men då hade vi redan lämnat in. Men jag tänker att det kanske är rimligt att lägga
till lite undantag.

– Fråga: Attendee Homie: Jag sätter också min åsikt som en fråga.
– Knuten: Nej, vi går vidare.
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– Arg HOM BRE noises.
– Fråga: Nil: Om det är några som tycker att detta är jobbigt för oss, är ni öppna att

ha en diskussion med dem om det?
– Svar: Självklart, det vill vi lösa med den personen.
– Fråga: Kåfe: Går det att förtydliga att det finns conercases som inte handlar om

det ni syftar på? Vi skulle t.ex. ha samarbete med FlashIT som skulle vara minimal
marknadsföring men ändå någon typ av samarbete med företag.

– Svar: Det är något som vi skulle uppmuntra er att bara prata med någon som sitter
i ArmIT om. Och vi förstår inte riktigt varför att bara prata med någon av oss eller
skicka ett meddelande på Slack är jobbigt?

– Replik Kåfe: Men det skulle även kunna gå snabbare att planera spontana smågrejer,
inom fotobranchen kan vi ha möjligheter att göra saker med en liten grupp och då det
blir jobbigt med extra lager kommunikation i mellan.

– Fråga: PT: Så ni vill bara ha en notis om någon gör något eller måste ni godkänna
innan?

– Svar: Det beror väl lite på när vi får det liksom. Om det är så att ni vill ha arrange-
manget idag (och fick veta idag) så är det inte så att vi vill stoppa studentnyttan.
Målet är att vi vill undvika situationer där företag kan undvika oss. Det är inte kom-
mittéerna vi vill begränsa, det är företagen.

– Fråga: Paint: Nope.
• Mötet öppnar upp för diskusson.

– PT: Hjälp!
– φ: Bra frågor gänget, men nu har jag glömt bort vad jag skulle säga... Just det.

Det känns som man tolkar dessa stadgar väldigt ordagrant utan anledning, ArmIT
kommer inte skjuta er om ni pratar med företag utan dem. Undantaget är ju med
NollKIT vilket är underförstått av ArmIT.

– Knuten: Jag håller med om det. Vi har diskuterat vad som är vad en massa. Som jag
fattat det är det bara att ArmIT vill veta lite hur ni diskuterar med företag. De få
tillfällen där ni diskuterar med företagen 30-60min innan, händer sällan. Och händer
det kommer ArmIT inte skjuta er.

– Casino: Jag tycker det låter rimligt nu när jag förstår. Men ligger nog något i det att
folk blev så förvirrade

– Granaten: Jag hade tänkt samma som Casino. Om det är rekommendationer eller
riktlinjer. Man kanske ska omformulera så att det blir tydligare?

– Paint: Ja, här kommer diskussionsgrejen. Vi kanske bara ska göra så att ArmIT tar
fram riktlinjer där det står lite om vad arr brukar kosta som andra kan kolla på.

– Replik: Det finns.
– Oj då kanske vi ska göra så att vi förmedlar det bättre om man inte vet om det. Då

borde alla uppdatera sitt arbetsätt så att man förhåller sig till dessa riktlinjer.
– Wiken: Allmänt tycker jag det är bra, kanske behöver skrivas om något. Tycker synd

om ArmIT som kanske måste ta hand om Granatens 700 företag. Så det är något de
får diskutera själva.

– Snek: Angående med NollKIT så säger ju ArmIT själva att de inte är villiga att hindra.
Folk verkar mest rädda för att vi ska få en boogeyman ArmIT som inte beter sig. Men
då kan vi bara kasta ut dem. Det är så vi förväntas göra om folk inte beter sig.
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– Krysset: Just nu så är styrelsens riktlinje att kontakt med företag ska ske med ArmIT.
Detta gör att det står i reglementet. Kontakta alltid ArmIT innan kontakt med företag,
vi säger det på en dag med styrIT. ArmIT ska vara med i loopen. Sen hur det ska ske
lägger de upp själva.

– Kåfe: Jag käkar mina popcorn, då detta är väldigt underhållande. Viftar lite med sin
popcorn påse. Tanken är god, men det verkar som att detta kanske behöver omformu-
leras lite så att det verkligen säger det som man tänker och inte något annat.

– φ: Känner att poängen med motionen är tvärt om från det som diskuteras. Företag
ska inte utnyttja kommittéer, ArmIT vet hur man handskas med företag, detta sätter
det bara på papper då allt detta redan sker nu i praktiken. Diskussionen låter som att
företag bara glider runt i Hubben och vill arra med kommittéer, vilket inte händer.

– Nil på Nils mobil: Jag vill bara säga att det φsa är rimligt, och jag har inte jättebra
koll på hur väl folk kommunicerar med ArmIT. Vi i EqualIT har tidigare haft problem
med att ArmIT inte varit jättebra på att kommunicera tidigare, och det är därför det
kanske känns svårt. Dessa ArmIT verkar vara bättre på det. Men vem vet, jag kanske
bara är gammal och bitter.

– Knuten: Man ska inte bedöma och tänka på att ArmIT 2035 kommer och tar över
sektionen med detta. Men med detta sagt har jag ett ändringsyrkande för att förtyd-
liga:

– Knuten försöker formulera sitt ändringsyrkande, sakta men säkert.
– NeiNei: Jag undrar om du utgår från orginalversionen eller den jämkade versionen?
– Oj, var visst originalet. Knuten drar tillbaka sitt ändringsyrkande.
– HOM BRE: Jag tycker det är en as-poggers motion, men om det är såpass många som

har åsikter så kanske det är bäst att lyfta den senare igen så att den är tydligare.
– Knuten yrkar på 5 minuters paus så han får tid att formulera sitt ändringsyrkande.
– Knuten lägger Ändringsyrkande 1: Att ändra trejde att-satsen i motionen till: ”För att

säkerställa rättvisa och lika villkor ska kommunikationen för arrangemang på sektionen
som sker i samarbete med företag eller kårföretag främst skötas av ArmIT, om inte
annat är överrenskommet mellan ArmIT och sektionsorganet. Företagsarrangemang
som inte godkänts av ArmIT kan ställas in av ArmIT eller styrelsen”

– ArmIT jämkar sig med Ändringsyrkande 1.
• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla motionen i sin helhet.

(c) Motion om profilering till arbetsgrupper
• Göken föredrar motionen.
• Stins föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.
• Mötet öppnar upp för frågor till motionären.

– Fråga: Knuten: Arbetsgrupper är en ganska löst definierad term, jag har just varit
med och startat OG kaffegruppen, men i det som står här nu skulle båda mina grupper
fått profilering, finns det något skydd för det?

– Svar: För det första måste du väl få en arbetsgrupp godkänd på ett sektionsmöte?
– Sakupplysning: Cloudlords var en arbetsgrupp som startades utan sektionsmöte.
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– Svar: För det andra, så är anledningen till att vi valde arbetsgrupper för att det inte
bara skulle vara kandidatmiddagsgruppen, utan även jubileumsmiddagsgruppen samt
HelgIT som också skulle kunna få.

– Fråga: BAMF: Det står ju nu i stadgarna att arbetsgrupper är sektionsorgan.
– Sakupplysning: Det går igenom först efter vi röstat igenom det på nästa sektions-

möte.
– Fråga: BAMF: Kommer det här fungerar retroaktivt med de nya stadgar ändringarna?
– Svar: Bra fråga.

• Mötet öppnar upp för diskusson.
– Casino: Är inte en arbetsgrupp mer målmedveten, eller kortare, än en kommittée eller

förening. Känns som att det kan bli lite kaos om det börjar insättas arbetsgrupper
lite hursomhelst. Om det nu är så att aretsgrupper är kortsiktiga så kanske kandidat-
middagsgruppen inte vara en arbetsgrupp.

– Krysset: Det är ju lite det vi ändrar i stadgan, Sektionsfunktionärer har ju en mindre
arbetsuppgift än kommittéer.

– Sektionsfunktionärer är definerade vad de är i reglementet. Annars skulle det ju inte
gå att starta nya sektionsfunktionärer.

– Vilka sektionsfunktionärer finns det?
– Knuten försöker rabbla upp sektionsfunktionärerna.
– BAMF: Tycker att 800kr per person är ganska mycket.

• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att avslå motionen i sin helhet.

§19 Uppdatering av röstlängden – 22:12
• Totalt: 78

§20 Personval – 22:14
(a) digIT

• Kassör
– Elliot “Ripan” Ripa och Gustaf “Goose” Asplund nominerar sig till kassör i digIT’23,

presenterar sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen har inget utlåtande då de ej haft att göra med detta inval, då det

bordslades
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut, sluten votering begärs, voteIT används.
– Mötet väljer in Gustaf “Goose” Asplund till kassör i digIT 23/24.

• Ledamöter (1-6)
– Eugene “Stål” Dvoryankov, Elliot “Ripan” Ripa, Lisa “Legolas” Qwinth, Elias “Nex-

us” Hallberg, Viktoria “Ping” Magnusson, Zoé “Zorro” Opdendries och Atosa “Katt”
Daneshvar nominerar sig, presenterar sig och svarar på frågor från sektionsmötet en
och en, medan resterande sökande inte är närvarande i rummet.

– Krysset presenterar Lukas “Låke” Åkefeldt i hans frånvaro.
– Valberedningen har inget utlåtande då de ej haft att göra med detta inval, då det

bordslades förra mötet.
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– Mötet öppnar för diskussion.
∗ Space nämner att han umgicks med en av de sökande under NOLLNINGEN, hela

sektionsmötet flämtar åt hans ordval.
– Mötet går till beslut, sluten votering begärs, voteIT används.
– Mötet väljer in Lisa “Legolas” Qwinth, Elias “Nexus” Hallberg, Viktoria “Ping” Mag-

nusson, Zoé “Zorro” Opdendries Lukas “Låke” Åkefeldt och Atosa “Katt” Daneshvar
till ledamöter i digIT 23/24.

Mötet ajourneras i 20 minuter.

(b) styrIT
• Ordförande

– Carl “Watt” Toreborg nominerar sig till ordförande i styrIT 23/24, presenterar sig,
svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Carl “Watt” Toreborg till ordförande i styrIT 23/24.

• Kassör
– Jennifer “Pixie” Hallberg nominerar sig till kassör i styrIT 23/24, presenterar sig,

svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för frågor till Valberedningen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Jennifer “Pixie” Hallberg till kassör i styrIT 23/24.

• Vice ordförande
– Ida “Ide” Dahl nominerar sig till Vice ordförande i styrIT 23/24, presenterar sig, svarar

på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för frågor till Valberedningen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Ida “Ide” Dahl till Vice ordförande i styrIT 23/24.

• SAMO
– Samael “Prince” Pooyan nominerar sig, presenterar sig och svarar på frågor från sek-

tionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för frågor till Valberedningen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Samael “Prince” Pooyan till SAMO i styrIT 23/24.

• Sekreterare
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– Felix “Sonic” Bjerhem Aronsson nominerar sig, presenterar sig och svarar på frågor
från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för frågor till Valberedningen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Felix “Sonic” Bjerhem Aronsson till Sekreterare i styrIT 23/24.

• Ledamöter (0-3)
– Erik “Göken” Persson nominerar sig, presenterar sig och svarar på frågor från sek-

tionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för frågor till Valberedningen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Erik “Göken” Persson till Ledamot i styrIT 23/24.

(c) snIT
• Ordförande

– Jakob “Drake (ska sitta allt)” (Drake Count: 6) Bengtsson nominerar sig till ordförande
i snIT 23/24, presenterar sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan
lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för frågor till Valberedningen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Jakob “Drake” Bengtsson till ordförande i snIT 23/24.

• Kassör
– Simon “SIMbpA” Adamsson nominerar sig till kassör i snIT 23/24, presenterar sig,

svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för frågor till Valberedningen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Simon “SIMbpA” Adamsson till kassör i snIT 23/24.

• Ledamöter (2-8)
– Albin “Skepparn” Skeppstedt, Casper “Jawadre” Hansen, Emil “Rango” Svensjö och

Karl “Wits” Kjellmer Hansen nominerar sig, presenterar sig och svarar på frågor från
sektionsmötet en och en, medan resterande sökande inte är närvarande i rummet.

– Valberedningen ger sina utlåtande för de sökande.
– Mötet öppnar för frågor till Valberedningen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut, de sökandes väljes in i klump.
– Mötet väljer in Albin “Skepparn” Skeppstedt, Casper “Jawadre” Hansen, Emil “Rango”

Svensjö och Karl “Wits” Kjellmer till ledamöter i snIT 23/24.
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(d) EqualIT
• Ordförande

– Stina “Stins” Hansson nominerar sig till ordförande i EqualIT 23/24, presenterar sig,
svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för frågor till Valberedningen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Stina “Stins” Hansson till ordförande i EqualIT 23/24.

• Kassör
– Jonatan “Howl” Cederberg nominerar sig till kassör i EqualIT 23/24, presenterar sig,

svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för frågor till Valberedningen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Jonatan “Howl” Cederberg till kassör i EqualIT 23/24.

• Ledamöter (0-3)
– Frida “Fredag” Sundelin nominerar sig presenterar sig, svarar på frågor från sektions-

mötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för frågor till Valberedningen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Frida “Fredag” Sundelin till ledamot i EqualIT 23/24.

(e) frITid
• Ordförande

– Noel “Wirre” Wiman Ohlsson nominerar sig till ordförande i frITid 23/24, presenterar
sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för frågor till Valberedningen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Noel “Wirre” Wiman Ohlsson till ordförande i frITid 23/24.

• Kassör
– Wilmer “Wolt” Greppe nominerar sig till kassör i frITid 23/24, presenterar sig, svarar

på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för frågor till Valberedningen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Wilmer “Wolt” Greppe till kassör i frITid 23/24.

Erik Henriksson
Mötesordförande

Emil Lindblad
Sekreterare

Love Lindqvist
Förste justerare

Wanda Wannelöf
Andre justerare



Teknologsektionen Informationsteknik
Organisationsnummer: 857209-9524
En del av Chalmers Studentkår

Mötesprotokoll – Sektionsmöte LP4
2023-05-04, 17:31 - 02:56

Sida 23 av 109

• Ledamöter (1-4)
– Elliot “Ripan” Ripa och Eugene “Stål” Dvoryankov nominerar sig, presenterar sig

och svarar på frågor från sektionsmötet en och en, medan resterande sökande inte är
närvarande i rummet.

– Valberedningen ger sina utlåtande för de sökande.
– Mötet öppnar för frågor till Valberedningen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut, sluten votering begärs, voteIT används.
– Mötet väljer att vakantsätta ledamöter i frITid 23/24.

(f) FanbärerIT
• Ordförande

– Jonatan “Scaps” Markusson nominerar sig till ordförande i FanbärerIT 23/24, presen-
terar sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för frågor till Valberedningen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Jonatan “Scaps” Markusson till ordförande i FanbärerIT 23/24.

• Kassör
– William “Knall” Norland nominerar sig till kassör i FanbärerIT 23/24, presenterar sig,

svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för frågor till Valberedningen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in William “Knall” Norland till kassör i FanbärerIT 23/24.

• Ledamöter (0-3)
– Valdemar “Valle” Bisander, Mandus “Pjäsen” Högberg och Alfred “Indie” Pettersson

nominerar sig, presenterar sig och svarar på frågor från sektionsmötet en och en, medan
resterande sökande inte är närvarande i rummet.

– Valberedningen ger sina utlåtande för de sökande.
– Mötet öppnar för frågor till Valberedningen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut, de sökandes väljes in i klump.
– Mötet väljer in Valdemar “Valle” Bisander, Mandus “Pjäsen” Högberg och Alfred

“Indie” Pettersson till ledamöter i FanbärerIT 23/24.
(g) Valberedningen

• Ordförande
– Simon “Casino” Westlin Green nominerar sig till ordförande i Valberedningen 23/24,

presenterar sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.

Erik Henriksson
Mötesordförande

Emil Lindblad
Sekreterare

Love Lindqvist
Förste justerare

Wanda Wannelöf
Andre justerare



Teknologsektionen Informationsteknik
Organisationsnummer: 857209-9524
En del av Chalmers Studentkår

Mötesprotokoll – Sektionsmöte LP4
2023-05-04, 17:31 - 02:56

Sida 24 av 109

– Mötet väljer Simon “Casino” Westlin Green in till ordförande i Valberedningen 23/24.
• Ledamöter (2-6)

– Vincent “Stocken” Stocks, Max “Krysset” Hagman och Alfred “Napster” Berglöf no-
minerar sig, presenterar sig och svarar på frågor från sektionsmötet en och en, medan
resterande sökande inte är närvarande i rummet.

– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut, de sökandes väljes in i klump.
– Mötet väljer in Vincent “Stocken” Stocks, Max “Krysset” Hagman och Alfred “Napster”

Berglöf till ledamöter i Valberedningen 23/24.

§21 Övriga frågor – 02:52
(a) Utlottning av presentkort på STORE

§22 Mötets avslutande – 02:56
Mötet avslutas

Erik Henriksson
Mötesordförande

Emil Lindblad
Sekreterare

Love Lindqvist
Förste justerare

Wanda Wannelöf
Andre justerare



Teknologsektionen Informationsteknik
En del av Chalmers studentkår

Bifogat material – Sektionsmöte LP4
2023-05-04– Sida 25 av 109

1 Verksamhetsrapporter
På följande sidor bifogas verksamhetsrapporterna för samtliga sektionens kommittéer och nämnder.
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Verksamhetsrapport ArmIT LP4
Allmänt
ArmIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Haft överlämning

• Haft möte med Ericsson om framtida samarbete

• Börjat designa en hemsida för ArmIT

• Annonserat lediga jobb

• Marknadsfört företagsevent

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har ArmIT arrangerat följande:

• 21/3 Spellkväll hos omegapoint

• 12/4 Shuffleboard med Cygni

• 17/4 Lunchföreläsning med Accenture

• 25/4 Lunchföreläsning med Essity



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsrapport EqualIT, 2022–2023 LP4

Verksamhetsrapport EqualIT LP4
Allmänt
EqualIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Sett till att mensskydd finns i Hubbens alla tre toaletter

• Köpt in nya lådor för mensskydd

• Utforskat möjligheter till sponsrade mensskydd med ArmIT

• Teambuildat internt

• Teambuildat externt med P.R.I.T. och degIT

• Haft interna workshops

• Representerat EqualIT under nätverkskvällar med JämK

• Uppehållit kontakt med andra jämlikhetskommitéer på Chalmers

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har EqualIT arrangerat följande:

• 8/3 Internationella kvinnodagen

• 27/3 Category is: stars, statements and legends (Aspning)

• 1/4 EqualIT aspning Spectacular Extravaganza (Aspning/Filmkväll)

• 13/4 Case-adillakväll m. snIT och styrIT (Aspning)

• 15/4 Equali-tea Party (Aspning/Karaokebrunch)

• 18/4 Delat ut pronomenpins och sålt prideflaggor

• 25/4 Pysselkväll m. styrIT (Aspning)

Kommande arr som EqualIT planerar hålla i efter sektionsmötet:

• 9/5 Pub m. P.R.I.T. och degIT

• 15/5 Boksläpp med diskussion

• Panel med fokus på kvinnlig representation på institutionen

• 10/6 Prideparad med West Pride
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Verksamhetsrapport FanbärerIT
LP4

Allmänt
FanbärerIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena.
Utöver detta och våra veckomöten har vi:

• Haft Teambuilding.

• Haft Workshops.

• Varit med på aspstart.

• Varit med på Aspbastu.

• Deltagit på Mösspåtagningen.

• Deltagit i Cortégen.

Arrangemang
Sedan senaste ordinarie sektionsmöte har FanbärerIT arrangerat följande:

• 28/3 Arrangerat Ölprovning.

• 14/4 Arrangerat Vinprovning.

• 18/4 Arrangerat Tapashäng.

• 21/4 Arrangerat Ohmsits.

• 28/4 Arrangerat Vårbal.
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Verksamhetsrapport FlashIT’22
LP4

Kommittéarbete
FlashIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta har vi:

FlashIT:s egna
• Deltagit i möten

• Fotograferat arr

• Planerat överlämning

• Skrivit kontinuitet för posterna samt haft preliminär överlämningsdialog med Flas-
hIT’23

• Fotograferat Pedagogiska priset

Övrigt
• Redigerat foton
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Verksamhetsrapport frITid
Allmänt
frITid har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Deltagit på olika CM.

• Arrangerat eget CM.

• Teambuildat internt i frITid.

• Arrangerat fredagsarrangemang för sektionens medlemmar.

• Hållt i aspning

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har frITid arrangerat följande:

• 24/2 Beachvolleyboll

• 3/3 Badminton & m.m.

• 24/3 Basket

• 31/3 Asparnas Arr

• 14/4 Vinvolley

• 21/4 Fotboll

• 28/4 Fotboll

• 2/5 Bågskytte

• 5/5 Orientering

• 13/5 Höghöjdsbana

• 15/5 CM i stafett

• 19/5 Brännboll

• 26/5 Avslutande Arr
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Verksamhetsrapport MRCIT LP4
Allmänt
MRCIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Planerat och genomfört överlämning med MRCIT23
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Verksamhetsrapport NollKIT
LP4

Allmänt
NollKIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• SUS-utbildning: Erik Dreifeldt

• Suicidpreventionsutbildning: Cecilia Nordén Elgh, Mårten Granath

• Teambuilding med P.R.I.T

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har NollKIT arrangerat följande:

• PhadderTackSittning

• Puffat CM Gasque
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Verksamhetsrapport LP4 P.R.I.T.
P.R.I.T. har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena så som
dagligt fix och rust. Utöver detta har vi:

• Arrangerat pubrunda

• Fortsatt arbeta med Hubbens ljudsystem

• Fortsatt arbetet med inventering av förvaringsutrymmen

• Gett semlor till sektionen på semmeldagen

• Haft teambuilding inom kommittén samt med NollKIT och Zenit

• Målat märket vid Olgas Trappor

• Planerat en sektionspub för senare under LP4

• Planerat för representation av sektionshelgon på Cortegen

• Planerat rustveckans projekt

• Puffat EqualIT’s pub

• Puffat sexIT’s CM-sittning

• Puffat Valborgs-festU

• Påbörjat arbetet med uppdatering av bokningsvillkor och exempelstädbilder
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Verksamhetsrapport
sexIT LP4

Allmänt
sexIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver detta och

våra veckomöten har vi:

● Puffat festUvalen, samt valborgsfestU

● Fixat profilering såsom hoodies och t-shirts

● Gått på ability to act

● Hjälpt till på aspning för D6 och F6

● Hållit eftersläpp i hubben för peddopriset

Arrangemang
● 23/4 Tivoli-Gasque
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Verksamhetsrapport snIT’22/23
LP4

Arrangemang & info
För att bl.a. synliggöra kommittén samt uppmuntra goda studievanor så har snIT’22/23
informerat om/arrangerat följande:

• Pluggfrukost (2/3)

• Git-workshop med DigIT (22/3)

• Student voice med styrIT (23/3)

• Pedagogiska Priset 2022 (24/3)

• Kursenkätsfika (29/3)

Arbete med utbildningskvalité
Sen senaste inlämning av verksamhetsrapport har snIT’22/23 utfört följande arbete med
utbildningskvalité:

• Deltagit och antecknat på kursnämnder (DAT485, DAT380, DAT321, DAT357,
DAT265, TDA452, FFY621, TEK486, TDA507, TDA362, DAT017, DAT510, TDA540,
DAT405, EDA397, DAT490)

• Samlat information från årets klassrepresentanter från TKITE-1, TKITE-2, TKITE-
3, MPDSC, MPSOF samt MPIDE under (förra) läsperiodens klassrepresentantsmö-
ten.

• Återkopplat med programledningarna på TKITE, MPDSC, MPSOF, MPIDE kring
det som sagts på klassrepresentantsmötena.

• Påbörjat intervjuer med några grupper som skriver examensarbete. Detta för att
utvärdera administrationen kring examensarbeten på CSE.

Externt
Representanter från snIT’22/23 har gått på följande möten/utbildningar med externa
parter.

• Ordförandemöten (17/2, 10/3, 14/4)

• UU6 (20/2). Där diskuterades bland annat att standardisera antalet HP per kurs
(till 7,5), chatbottar samt campusflytten.
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• UU7 (27/3). Där diskuterades bland annat Utbildningsområdetrepresentanterna
och deras roll, samt relationen mellan dessa och studienämnderna.

• Möte med ArmIT kring kommande sponsrad pluggfrukost.

• EDIT-I-Forum (3/4). Där diskuterades anställningform och löneförhandling för
TAs, Rekryteringsgrupperna, AI verktyg, examination, ny UOL, överenskommel-
sesamtal, utvärdering av administration/upplägg för kandidatarbete och examens-
arbete, campusflytten.

Internt
Aktiviteter utförda för att stärka kommitténs sammanhållning, utveckla verksamheten
samt profilera oss för sektionen.

• Studienämndsfest (17/2) - ett trevligt tillfälle för Chalmers studienämnder att lära
känna varandra utanför de vanliga mötena.

• Teambuilding JA-kväll

• Hållit aspning

– Gemensam aspkickoff (20/3)

– JA-kväll (30/3)

– Casekväll med styrIT och EqualIT (13/4)

– Pancake Art (17/4)

– Snapsa snaps med snIT (21/4)

– Gemensam bastu (24/4)

• Hållit ohmsnits! För att bygga upp och uppmuntra mysig och aktiv patetkultur.
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Verksamhetsrapport LP4 styrIT

1 Projekt
Här rapporterar vi hur vi ligger till med de projekt som vi satte upp i vår verksamhets-
plan.

1.1 Lokaler
Vi har fått full tillgång till rum 2331, serverrummet eller DAS som vissa kallar det.
Inflytten samt en omstrukturering av övriga förrådsrum är pågående.

Ytterligare lokalfrågor har inte drivits, på grund av tids- och motivationsbrist. Bilden
är att det inte är någon ide att försöka då det redan råder lokalbrist, vilket inte ökar
motivationen att arbeta i frågan.

1.1.1 Kök

Liknande frågan angående lokaler så möter man fort motgångar i frågan gällande köket,
vilket är rätt omotiverande. Det betyder inte nödvändigtvis att det är stopp i frågan,
men att det krävs mycket energi för att driva igenom en förändring vilken lättare läggs
på det vardagliga arbetet istället.

1.2 Lindholmen
Dispositionsavtal till The Cloud är lovat, om inte till och med fixat vid det här laget, så
arrangemang i The Cloud kommer vara en realitet till hösten.

Det här mötet presenterar vi en proposition för att kunna välja in Cloudlords till hösten.

1.3 Projekt- och strategiskt arbete
Rutiner kring projekt kan fortfarande förbättras och är något som vi kommer försöka
kommunicera våra lärdomar till våra efterträdare.

1.3.1 Mötespresidium

Avslutad.

1.4 Ekonomisk hållbarhet
Vi har diskuterat internt om hur vi vill nyttja våra pengar framåt och utforskat de
underpunkter som nu är avslutade.
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1.4.1 Sektionsbil

Avslutad, men vi vill påminna om att hyra bil på budget när det behövs.

1.4.2 Sektionens dag / HelgIT

Avslutad, arbete är hos arbetsgruppen HelgIT.

1.5 Genomgång av sektionens dokument
Ett förslag för en stadgaomskrivning presenteras detta sektionsmöte. Övriga dokument
har också undersökts och kommer presenteras under andra läsningen av stadgaändring-
arna.

1.5.1 Kommenterade styrdokument

Övriga punkter har prioriterats, men vi har möjlighet att skriva kommentarer fram till
slutet av vår mandatperiod 1:a juli.

2 Övrigt
Vi har utöver våra veckoliga styrelsemöten, styrelseworkshops och andra vardagliga åta-
ganden gjort följande:

• Student Voice med våfflor
Vi gjorde inspring och upplevde att detta ökade deltagandet.

• Arrangerat aspning
SKRATTA, Case-adillakväll, MFW NAP TIME, STORSKÄMT och asplunch var-
je fredag.

3 Individuella rapporter

Anton Ekström - Vice ordförande
Hur känns det att snart gå av styrIT?
Det kommer att kännas lite tomt, men blir skönt att ha mindre att göra framöver. Jag
hade önskat att jag lyckats åstadkomma mer under året, och tycker det är tråkigt att
jag inte har hunnit lägga riktigt så mycket tid som jag hade tänkt. Även fast vi går av
styrIT har jag fortfarande möjlighet att påverka sektionen med motioner, eller genom
att vara delaktig i andra sektionsorgan. Dessutom har jag träffat vänner för livet i styrIT
och tror inte min vardag kommer se särskilt annorlunda ut, förutom att möten kanske
ersätts med filmkvällar!

Vilken lärdom vill du skicka med dig till dina efterträdare?
Jag vill lära dem de grejerna som vi inte gjorde så bra, så att de gör det bättre det här
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året. Exempelvis har vi inte alltid varit så bra på att ta bilder på vår klädkod under
styrelsemöten.

Om du vore ett block i Minecraft, vilket block hade du varit och varför?
Jag gillar Mushroom Stem Block. Det är ett ganska unikt block, inte som de andra
blocken. Den är söt och smart (som jag). Sedan gillar jag också konceptet av svamp,
men inte det fysiska fenomenet. Därför passar det rätt bra eftersom det inte går att äta
svampblock i Minecraft, för att de inte är riktiga utan bara ett spel. Och för att det inte
går att äta block i Minecraft.

Hanna Adenholm - Sekreterare
Hur känns det att snart gå av styrIT?
Det känns lite sorgligt att det snart är över. Jag tycker det har varit jättekul att få sitta
i styrelsen och det känns som att man lärt sig så otroligt mycket mer om hur sektionen,
kåren och skolan fungerar. Jag är också jättetacksam till alla mina medsittande och
övriga sektionsaktiva som har gjort det här året till vad det blivit.

Vilken lärdom vill du skicka med dig till dina efterträdare?
Ta vara på tiden och umgås mycket med varandra, det gör allt mycket enklare och
roligare. Kan också varmt rekommendera att ha workshopfrukostar hemma hos varandra.
Det är jättebra tillfällen att få saker gjort men också bara för att umgås och lära känna
varandra,

Om du vore ett block i Minecraft, vilket block hade du varit och varför?
Flowering Azalea Leaves - jag gillar växter :)

Hind Mansour - Kassör
Hur känns det att snart gå av styrIT?
”Jag är inte mentalt redo att gå av”har jag sagt många gånger på sistone, jag tror jag
kommer ha lite separationsångest på något sätt.
Jag är kanske lite besviken när jag tänker på att ingen av de större projekten som jag
var taggad på och vill driva har kommit någonstans. Men när jag kollar på det stora
hela så är jag nöjd och stolt över det vi har åstadkommit som styrelse, det arbetet vi
har gjort och relationerna vi har haft till kommittéer och föreningar.
styrIT har varit mycket roligare än vad jag förväntade mig, mest tack vare min styrelse
som jag älskar! Men de kommer jag ha kvar, och det är jag väldigt tacksam för.

Vilken lärdom vill du skicka med dig till dina efterträdare?
Att passa på att hänga med varandra så mycket de kan, för att ha kul är minst lika
viktigt som att arbeta. Jag har lärt mig att även om regler finns av en anledning, så
behöver man följa sitt hjärta ibland och göra det som känns rätt. Jag ska inte säga till
dem att inte ha för stora mål, för jag lyssnade inte när mina pateter sa det. Istället ska
jag försöka hjälpa dem i hur man kan bedöma storleken av målen.

Om du vore ett block i Minecraft, vilket block hade du varit och varför?
styrITs svar: Hind har inte spelat Minecraft (något som vi en dag ska ändra på) och
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nu har hon åkt iväg till Holland. Därför väljer vi andra ett block åt henne.
Vi tycker att Hind är som en Dropper. Hon är alltid där med ett leende och när man
minst anar det så kommer det en gåva från henne.

Jacob Bengtsson - Ordförande
Hur känns det att snart gå av styrIT?
Överlag känner jag mig nöjd med mitt år och vad jag har åstadkommit som styrelse-
medlem och sektionsordförande. Jag tycker vi alla har gjort ett bra jobb och samarbetat
bra med sektionen som helhet. Vi har drivit igenom många ändringar som har haft
meningsfull betydelse utan att sektionen fallit sönder under tiden. Jag har fortfarande
många tankar och idéer som jag hade velat driva vidare, men ska försöka hålla mig från
att lägga mig i allt för mycket i mina efterträdares verksamhet;) Det ska bli skönt att
lämna över förarsätet till någon annan så att sektionen får köra på lite nya och med all
säkerhet fina vägar.

Vilken lärdom vill du skicka med dig till dina efterträdare?
Sätt rimliga förväntningar, både på dig själv och på dina medsittande. Det vardagliga
arbetet tar mycket tid. Samtidigt, håll utkik för vad dina medsittande vill göra och pusha
dem när de hittat något som de brinner för.

Sätt upp tydliga mål. Låt inte högskolan stoppa er. Låt inte någon stoppa er.

Umgås mycket med varandra, allt blir mycket roligare då.

Om du vore ett block i Minecraft, vilket block hade du varit och varför?
Egentligen är inte detta ett block, men jag känner en stark relation till Shulkers (som
för det mesta ser ut som ett block). Jag vill sitta instängd i min låda och spotta på folk
när de knackar på och bara teleportera iväg om de är för jobbiga.

Max Hagman - Ledamot
Hur känns det att snart gå av styrIT?
Wow vad fort tiden går. Vi har haft mycket att göra och mycket har gjorts. Känns
otroligt skönt att få ordning på projekten (i den mån det går) nu mot slutet. Det har
varit otroligt kul och många fler projekt jag vill driva men nu är det dags att lämna över
facklan.

Vilken lärdom vill du skicka med dig till dina efterträdare?
Se till att vila. Styrelsearbete är viktigt men man ska må bra också!

Om du vore ett block i Minecraft, vilket block hade du varit och varför?
Jag hade varit ett lava block. Varför? Därför https://www.beano.com/posts/which-
minecraft-block-are-you

Rasmus Rosengren - ITA
Hur känns det att snart gå av styrIT?
Det är lite kluvet. Jag är lite besviken på mig själv att jag inte kunnat matcha drivet
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av mina medsittande, och jag kommer verkligen sakna att sitta med dem. Det kommer
dock vara skönt att lämna det bakom mig och lämna över till mer drivna personer.

Vilken lärdom vill du skicka med dig till dina efterträdare?
Det är lätt att få en vision av att vilja lösa alla problem, men arbetet i styrIT är mycket
långsammare än man kan tro. Det är viktigt att sätta ens mål och förväntningar på en
nivå som går att uppnå. Fokusera inte på för många saker samtidigt. Arbetet må vara
tungt, men gör det tillsammans så blir det mycket lättare och roligare. Och glöm inte
umgås utanför styrelsearbetet!

Om du vore ett block i Minecraft, vilket block hade du varit och varför?
Jag hade varit en beacon, vars styrka växer om den har en stor metallpyramid under
sig. Tyvärr har min pyramid varit rätt liten det här året i styrIT.

Stina Hansson - SAMO
Hur känns det att snart gå av styrIT?
Tråkigt, men känns också kul att kunna kolla tillbaka vad vi har gjort och åstadkommit
som styrelse. Jag känner att jag har lärt mig en massa saker som jag kommer ta med
mig, och är så tacksam över mina medsittande som har gjort det här året väldigt roligt.
Nu vill jag bara wrapa upp allt och ge en sån bra grund som möjligt till nästa SAMO,
och se till att denne kan göra ett ännu bättre jobb än jag!

Vilken lärdom vill du skicka med dig till dina efterträdare?
Styrelsearbetet är viktigt, men det är viktigt att må bra också, och att hitta en bra
balans. Umgås mycket, det är viktigt att man känner sig bekväm och kan lite på sina
medsittande, plus att allt det tråkiga blir roligt med bra vänner! Också, underskatta
inte den makt du har som student, bara för att de du träffar är vuxna och jobbar på
högskolan betyder inte att de har rätt (eller är rimliga) :).

Om du vore ett block i Minecraft, vilket block hade du varit och varför?
Är det här tillfället att säga att jag spelat Minecraft ca tre gånger i mitt liv? Men jag
vibear med tegel.
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Verksamhetsrapport
TrädgårdsmästerIT LP4

Allmänt
TrädgårdsmästerIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagan-
dena. Utöver detta och våra veckomöten har vi:

• Haft en planteringsdag och planterat om alla växter i hubben.

• Varit på Bob Dylan Tribute som teambuilding.
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2 Propositioner
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Proposition om omskrivning av
stadgan

styrIT

Bakgrund
Under vårt sittande år har vi upptäckt saker i styrdokumenten som vi vill ändra. Många
är mindre ändringar som inte har så stor påverkan, medan vissa ändringar är lite större.
Vi påbörjar detta arbete genom att gå igenom stadgan, där vi har ett antal punkter vi
ansåg behövde uppdateras.

Några av dessa ändringar innebär även ändringar i reglemente. Dessa ändringar kräver
endast en läsning, medan stadgaändringar kräver att det tas upp på två separata möten.
Vi tar med regelementesändringarna här så att det är tydligt vad som är menat, men de
träder inte i verket förrän propositionen är godkänd i sin andra läsning.

De större ändringar denna omskrivning innefattar är att

• Uppdatera valberedningens uppdrag
Det saknades några delar i stadgan här som var med i andra delar som vi har lagt
till, samt justerat mindre saker som tex. vilka valberedningen faktiskt är tvugna
att valbereda. Den större ändringen som görs här att vi tar bort begränsningen
gällande fri nominering till ansvarspost. Syftet med denna punkt är inte fel. Det
är viktigt att kunna vara säker på att de sektionen väljer in på ansvarsposter är
lämpliga och införstådda i arbetet framför dem. Samtidigt har denna fråga ofta satt
käppar i hjulet då väl införstådda teknologer har velat spontant ställa sig upp för
en ansvarspost. Vi anser att sektionsmötet själv kan göra en lämplighetsbedömning
i dessa fall.

• Ändra om sektionsfunktionärer till arbetsgrupper
Vi har länge vandrat fram och tillbacka hur strukturen bland sektionens olika
grupper ska se ut. Formuleringen på sektionsfunktionär var redan utdaterad och
vi kände att den behövde uppdateras. Vi upplevde också att det inte fanns en
tydlig struktur för hur arbetsgrupper fungerar på sektionen samtidigt som mycket
av det vi kände passade in på sektionsfunktionärer, passade in på arbetsgrupper.
Vårt förslag är att ändra sektionsfunktionärer till namnet arbetsgrupp som är
lite mer omfattande av olika sorters grupper. Kandidatmiddagsgruppen och andra
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återkommande arbetsgrupper kommer kunna förtecknas i reglemente som tidigare.

Förslag
Yrkar på:

Sektionsmötet ska ha samtliga sektionsorgan till sitt förfogande

att under §3.2.1 Förfoganden i stadgan ändra:
från
”Sektionsmötet har till sitt förfogande valberedning, revisorer och sektionsstyrel-
sen.”
till
”Sektionsmötet har till sitt förfogande samtliga sektionsorgan och arbetsgrupper.”

I nuläget anger reglementet inte när budget och verksamhetsplan ska
fastställas. Vi väljer att lämna det flexibelt.

att under §4.4.4 Sektionskommittéer i stadgan ändra:
från
”Fastställande av budget och verksamhetsplan på det sektionsmöte reglementet
anger för respektive kommitté.”
till
”Fastställande av budget och verksamhetsplan.”

Följande att-satser rör valberedningen. Den största ändringen är bort-
tagandet av begränsningen gällande fri nominering.

att under §5.2 Sammansättning i stadgan stryka:
”Medlemmar i valberedningen får ej söka annan förtroendepost på sektionen under
sitt verksamhetsår med undantag av de som listas i §5.3.1.”

att under §5 Valberedning lägga till §5.4 Begränsningar i stadgan och justera
efterföljande punkter

att under §5.4 Begränsningar i stadgan lägga till följande:
”Medlemmar i valberedningen får ej söka förtroendepost på sektionen som valbe-
redningen bereder.”

att under §5.3 Uppdrag i stadgan ändra:
från
”Valberedningens uppdrag är att sammanställa och presentera lämpliga kandidater
till förtroendeposter på sektionen.”
till
”Valberedningens uppdrag är att sammanställa och presentera lämpliga kandidater
till sektionens styrelse, studienämnd och kommitteer.”

att stryka §5.3.1 Undantag i stadgan
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att stryka §5.5 Fri nominering i stadgan

att under §5 Valberedningen i stadgan lägga till §5.6 Rättigheter

att under §5.6 Rättigheter i stadgan lägga till följande: ”Valberedningen äger rätt
att i namn och emblem använda sektionens namn och dess symboler.”

att under §5 Valberedningen i stadgan lägga till §5.7 Skyldigheter

att under §5.7 Skyldigheter i stadgan lägga till följande: ”Valberedningen är skyl-
dig att känna till och rätta sig efter sektionens stadga, reglemente, policies, samt
övriga handlingar och beslut.”

Mindre ändring gällande vilka som styrelsemötet kan fyllnadsvälja.

att ändra §6.6.5 Fyllnadsval från
”Styrelsemötet har befogenhet att hålla fyllnadsval av ledarmöter till studienämn-
den, sektionsfunktionärer eller sektionskommittéer i samråd med valberedningen
och medlemmarna i det relevanta organet. Notera att detta exkluderar styrelsen.”
till
”Styrelsemötet har befogenhet att hålla fyllnadsval av ledamöter till samtliga sek-
tionsorgan och arbetsgrupper, exklusive styrelsen. Detta ska ske i samråd med
valberedningen och medlemmarna i det relevanta organet.”

Följande att-satser rör arbetsgrupper

att ändra §9 Sektionsfunktionärer till §9 Arbetsgrupper

att under §9.1.1 Sammansättning i stadgan ändra:
från
”Sektionsfunktionär är en enskilt invald person.”
till
”En arbetsgrupp består av en eller flera medlemmar.”

att under §9.1.2 Uppdrag i stadgan ändra:
från
”Sektionsfunktionärs uppdrag är ofta mindre omfattande. Uppdragets karaktär
och förväntningar är de i reglemente förtecknade.”
till
”En arbetsgrupps uppdrag är ofta mindre omfattande. Uppdragets karaktär och
förväntningar är de i reglementet förtecknade.”

att under §9.2 Förteckning i stadgan ändra:
från
”Sektionsfunktionärsroller är de i reglemente förtecknade.”
till
”Arbetsgrupper är de i reglemente förtecknade.”

att under §9.3 Rättigheter i stadgan ändra:



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Proposition om omskrivning av stadgan

från
”Sektionsfunktionär äger rätt att i namn och emblem använda sektionens namn
och symboler”
till
”Arbetsgrupper äger rätt att i namn och emblem använda sektionens namn och
symboler.

att under §9.4 Skyldigheter i stadgan ändra:
från
”Sektionsfunktionär är skyldig att känna till och rätta sig efter teknologsektionens
stadgar, reglemente, policies, övriga handlingar och beslut.”
till
”Medlem i arbetsgrupp är skyldig att känna till och rätta sig efter sektionens stad-
gar, reglemente, policies, övriga handlingar och beslut.”

Samt några tillhörande ändringar i reglemente

att ändra §8 Sektionsfunktionärer i reglementet till §8 Arbetsgrupper

att under §8 Arbetsgrupper i reglementet lägga till §8.1 Införande, §8.2 Inval,
§8.3 Upplösning, §8.4 Förteckning, §8.5 Återkommande arbetsgrupper
och justera följande punkter

att under §8.1 Införande lägga till:
”Införandet av arbetsgrupper beslutas av sektionsmötet. Arbetsgruppens uppdrag
och antal medlemmar ska då fastställas.”

att under §8.2 Inval i reglementet lägga till följande:
”Inval till arbetsgrupp sker i direkt anslutning till gruppens införande på sektions-
möte.”

att under §8.3 Upplösning i reglementet lägga till följande:
”Arbetsgruppen upplöses vid avrapportering till sektionsmötet då arbetsgruppens
uppdrag är avslutat.”

att under §8.4 Förteckning i reglementet lägga till följande:
”En nuvarande förteckning av arbetsgrupper inom sektionen hittas i separat för-
teckningsdokument.”

att flytta de punkter som i nuvarande reglemente är under §8 Sektionsfunktio-
närer till §8.5 Återkommande arbetsgrupper med tillhörande redaktionella
ändringar.
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Redaktionella ändringar
Redaktionella ändringar är ändringar som inte påverkar hur styyrdokumenten faktiskt
fungerar, endast hur de ser ut.

• I förordet, styrdokumenten hittas på https://docs.chalmers.it

• Ändrat de flesta förekomster av ’teknologsektionen’ till ’sektionen’.

• Ändrat ordningen på vissa paragrafer.

• §3.1.1, ta bort de mer specifika namnen ’styrIT’ och ’snIT’ från listan.

• §4.2, ändra från ’extra’ till ’ytterligare’.

• §4.3.2 12 → ’tolv’.

• §4.5.2, ändra så att det är tydligt att det är den av de två siffrorna som är minst
som gäller.

• §7.1.2, Studienämndens uppdrag är att...

• §7.1.2, ...verka för kursers kvalitet...

• §10.1.2, ändra styrelsen till föreningsstyrelsen.

• §13.2, IT-Smurfen → IT-smurfen.

• §15.1.2, ta bort förklaring av ansvarspost eftersom det är redundant.

• §15.2.1, lägg till kommatecken.
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Proposition om representation
inom sektionen

styrIT

Bakgrund
I det nuvarande läget har vi i styrIT en pott för interkommittéteambuilding som man
får be om att få använda. Detta gör det svårt för oss och andra att veta hur mycket
pengar som är rimligt och andra vet knappt om att den finns. Vi tycker det är viktigt
att sektionsorgan teambuildar med varandra för att hålla en bra sammanhållning på
sektionen. För att lösa detta föreslår vi att varje kommitté har en egen budgetpost
för interkommittéteambuilding som de får spendera då de teambuildar med minst en
annan kommitté istället för att vi i styrIT har en samlad. Vi föreslår att denna nya
budgetpost har en maxgräns på 450kr per person och man får max spendera 300 kr per
teambuilding tillfälle. 300 kr per tillfälle låter en hitta på något stort tillsammans utan
att be om tillåtelse men tvingar en också till att teambuilda minst två gånger för att
spendera hela budgeten.

Totalt räknar vi med att detta kommer sektionen som mest 47 700 kr.

Förslag
Yrkar på:

att under §7.3 Intern representation ta bort följande:
”Utöver detta kan styrelsen godkänna ytterligare kostnader för intern representa-
tion mellan kommittéer om de anser detta vara i sektionens fördel, till exempel
inför större gemensamma arrangemang.”

att lägga till §7.5 Representation inom sektionen i den ekonomiska policyn och
justera efterföljande paragrafer.

att under §7.5 Representation inom sektionen lägga till
”Representation inom sektionen avser representation med minst ett annat sek-
tionsorgan.
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Under ett tillfälle är det tillåtet att spendera upp till 300 kr/person och tillfäl-
le för representation inom sektionen.

Den totala kostnaden för representation inom sektionen får inte överstiga 450
kr/person och mandatperiod”
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Proposition om att officialisera
Cloudlords

styrIT

Bakgrund
Vi som styrelse behöver hjälp med att nå ut och närvara på campus Lindholmen, både
för att få höra åsikter från våra IT-teknologer på Lindholmen och för att få bättre koll
på The Cloud. Ett steg i att uppnå detta är Cloudlords. Vi som styrelse ser att det
ansvarsuppdrag ska vara som att sitta i ett ”mini-P.R.I.T.”. Vi vill ge möjlighet till att
de som är Cloudlords att hålla arrangemang, ha profilering, arbetsmat och teambuilding.
Men med detta ställer vi också krav!

Söktrycket borde inte påverkas alldeles för mycket då Cloudlords riktar sig mot master-
studenter.

De som sitter som en Cloudlord ska:

• Hålla koll på The Cloud och se till att fel rapporteras och dylikt

• Vara styrelsen behjälpliga i frågor gällande campus Lindholmen och dess studenter

Förslag
Yrkar på:

att lägga till följande rad i tabellen i reglementet under §6.1 Förteckning enligt
följande:

Kommitté Ledamöter Inval Mandat
Cloudlords 0-6 LP1 1/11

att lägga till §6.4.2 Det åligger Cloudlords i reglementet under §6.4 Kommit-
téspecifika åligganden och justera efterföljande punkter
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att lägga till följande att-satser under §6.4.2 Det åligger Cloudlords i reglementet:

att Cloudlords skall vara styrelsen behjälplig i frågor gällande campus Lindhol-
men och dess studenter.

att Cloudlords skall omhänderta The Cloud
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Motion om att ändra namn på
MRCIT
MRCIT MrKIT

Vi i MRCIT vill ändra namnet på vår kommitté till MrKIT.

FAQ

Fråga: C:et står ju får ’committee’! Ni kan ju inte ändra det till ett ’K’ eftersom
akronymen är på engelska!
Svar: CCC är en svensk akronym där ’Committé’ stavas med ’C’. På Chalmers
kan kommitténamn stavas lite lustigt ibland.
Datas DMNollK heter ju inte CSMZeroC...

Fråga: Varför ändrar ni till ett litet ’r’?
Svar: Då blir det tydligare att det ska uttalas ’Mister Kit’ istället för ’Em Ärr Se
I Te’. Detta är i vår mening det korrekta uttalet av MrKIT.

Fråga: Då kopierar ni ju bara NollKIT eftersom båda slutar på KIT!?
Svar: Hur bra! Då är det tydligare att båda är mottagningskommittéer.

Fråga: Varför vill ni ändra ert namn?
Svar: Branding. MrKIT är mer ikoniskt och igenkännligt jämfört med MRCIT
anser vi. Dessutom är det lite kul:)

Fråga: Är själva ändringen svår att genomföra?
Svar: Mycket går att lösa med Ctrl + F. Det blir såklart en övergångsperiod där
båda versioner kommer att förekomma.

Förslag
Yrkar på:

att på alla relevanta ställen ändra mastermottagningskommitténs namn
från
MRCIT
till
MrKIT.
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Svar på motion gällande ändring
av namn på MRCIT

styrIT

Svar
Vi håller med om fördelarna som nämns i motionen men ser också att det kommer krävas
en del arbete med att gå igenom ändringen.

Egentligen finns det ingen större anledning till att gå igenom med förändringen och
därför yrkar vi varken på bifall eller avslag.
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Motion om att utöka antalet
ledamöter i Valberedningen (igen)

Valberedningen 22/23

Bakgrund
Som ni kanske minns inledde valberedningen året med att yrka på att öka antalet le-
damöter, då antalet förtoendevalda på sektionen ökat och antalet nya studenter som
sektionen tar in också ökat kraftigt. Med ett års erfarenhet är det nu vår bedömning att
det hade varit fördelaktigt att ge valberedningen möjlighet till att rekrytera fler medlem-
mar. Utöver detta är det även vår bedömning att det inte är realistiskt att tre personer
skall kunna utföra hela valberedningens arbete.

Förslag
Vi yrkar på:

att Ändra §2.1 Sammansättning i reglementet till följande
“Valberedningen består av
• ordförande
• 3-6 ledamöter”
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Svar på motion om att utöka
antalet ledamöter i

Valberedningen
styrIT

Svar
Då valberedningen har en relativt hög arbetsbelastning som på senare år blivit större
känns detta förslag väldigt rimligt. Det vore bra om möjligheten fanns för alla intresse-
rade att sitta om de skulle vilja det.

Vi tycker därför att detta låter som en bra idé och yrkar på bifall.
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Motion om samarbete mellan
företag och sektionen

ArmIT

Bakgrund
I det nuvarande reglemente för sektionen står det att ArmIT är bland annat ansvarig
för att ”främja relationer mellan näringslivet och sektionen samt dess medlemmar.” Vi,
i ArmIT, har uppfattat åliggandet som att arbetsmarknadsgruppen är främst ansvariga
för allt samarbete och kommunikation som sker mellan företag och sektionen. Vi anser
även att ArmITs pateter har uppfattat och utfört sina uppdrag på liknande sätt. Där-
emot är det inte tydligt för alla andra kommittéer att detta faktiskt gäller då det inte
står specifikt i sektionsstyrelsens dokument. För att lösa denna oklarhet och undvika
eventuella konflikter mellan ArmIT och andra sektionsorgan tycker vi därför att det är
viktigt att ett sådant åliggande fastställs i styrelsens dokument. Vi föreslår därmed att
göra ändringar i kommunikationspolicyn och lägga till en paragraf som tydliggör ArmITs
ansvar.

Förslag
Yrkar på:

att under §5 PR av evenemang lägga till

”Det är inte tillåtet för företag eller kårföretag att marknadsföra på aktiviteter
och evenemang som arrangeras av sektionens organ utan tillåtelse från arbets-
marknadsgruppen på IT.”

att lägga till §7 Kommunikation mellan företag och sektionen i kommunika-
tionspolicyn och justera efterföljande paragrafer.

att under §7 Kommunikation mellan företag och sektionen lägga till

”Kommunikation gällande samarbete mellan företag eller kårföretag och sektio-
nens organ ska överst ske via arbetsmarknadsgruppen på IT. Samarbete avser då
marknadsföring av företag på evenemang och aktiviteter som arrangeras av sek-
tionens organ eller evenemang och aktiviteter som arrangeras av sektionens organ
i samarbete med ett företag.”
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Svar på motion gällande
samarbete mellan företag och

sektionen
styrIT

Svar
Vi i styrIT ser detta som en viktig ändring i kommunikationspolicyn då det är så det
fungerar på sektionen i nuläget. En uppdatering av kommunikationspolicyn för att re-
flektera detta är därmed välbehövligt. Dessutom är det viktigt för att man ska kunna
hitta själv hur det fungerar.

Vi tycker dock att tredje att-satsen kan omformuleras för att tydligare kommunicera till
sektionen varför samarbeten ska gå genom ArmIT och vad för konsekvenser det kan få
om man inte gör det.

Förslag
Vi yrkar på att bifalla motionen med följande ändringsyrkande:

att ändra tredje att-satsen i motionen
från
”Kommunikation gällande samarbete mellan företag eller kårföretag och sektio-
nens organ ska överst ske via arbetsmarknadsgruppen på IT. Samarbete avser då
marknadsföring av företag på evenemang och aktiviteter som arrangeras av sek-
tionens organ eller evenemang och aktiviteter som arrangeras av sektionens organ
i samarbete med ett företag.”
till
”För att säkerställa rättvisa och lika villkor ska kommunikationen för arrangemang
på sektionen som sker i samarbete med företag eller kårföretag överst skötas av
ArmIT. Företagsarrangemang som inte godkänts av ArmIT kan ställas in av Ar-
mIT eller styrelsen.”
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Motion om profilering till
arbetsgrupper
Kandidatmiddagsgruppen

Bakgrund
I dagsläget har endast sektionsorganen tillgång till profileringsbudgeten. Detta kan leda
till att arbetsgrupperna inte har samma möjligheter att marknadsföra sin verksamhet
och representera organisationen, trots det arbete de gör för sektionen. Motionären före-
slår därför att profileringsbudgeten utökas för att även inkludera arbetsgrupper. Att ge
arbetsgrupper profilering. Det skulle göra att de känner sig mer som en del av sektionen
och kan representera den på ett stolt sätt.
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Förslag
Yrkar på:

att Ändra §7.1 Profilering i den ekonomiska policyn
från
”Alla sektionsorgan får lägga upp till 800 kr per person på profilering”
till
”Alla sektionsorgan och sektionsfunktionärer får lägga upp till 800 kr per person
på profilering”

ASPA Göken
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Svar på motion gällande
profileringsbudget för

arbetsgrupper
styrIT

Svar
Vi har internt redan diskuterat huruvida arbetsgrupper ska ha budget för arbetsmat,
profilering, teambuilding eller liknande. Från vår sida känns det rimligt med en pott
som arbetsgruppen själv kan bestämma över, då vi inte tror att alla arbetsgrupper vill
ha profilering utan hellre vill ha arbetsmat på sina möten, till exempel. Den exakta
summan, om det ska variera mellan arbetsgrupper eller vara samma, är inte helt klart
för oss än, och vår tanke är då att inte lägga ett ändringsyrkande på denna motion, utan
att det kommer en ny motion/proposition senare.

Vi yrkar därför på avslag, men att frågan kommer att undersökas vidare.
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Verksamhetsplan
ArmIT 23/24



Arrangemang 

● Lunchföreläsningar
○ Med en bred representation av arbetsmarknaden
○ Med fokus på inspiration och utveckling

● Pub-, mingel- och studiebesök
○ Pub- och mingelkvällar med företag både på campus och i företagsmiljö
○ Aktivitetstillfällen med företag

● Övrigt
○ Monterevent

● Aspning



Viktig info som rör verksamheten

● Öka ArmIT synlighet
○ Fokusera på att synas mer internt på sektionen
○ Öka kommitté relationer inom IT-sektionen

● Varierande deltagande på arrangemang
○ För att sektionen ska bibehålla goda relationer med företag måste studenter komma på arren
○ Inga goda relationer = ingen god ekonomi
○ Öka intresset hos äldre IT-teknologer



Vision
● Vi vill…

○ Visa en bredare arbetsmarknad, gärna internationella företag.
○ Behålla våra befintliga samarbetspartners och få fler samarbetspartners för att säkra samarbeten för framtiden.
○ Se till att studentnyttan av vår verksamhet sträcker sig längre än gratis mat.
○ Förbättra ArmIT:s interna struktur och uppdatera viktiga dokument samt hemsidan.
○ Stärka relationen mellan näringslivet och sektionens medlemmar.
○ Utveckla och synliggöra ArmIT:s verksamhet mer samt hålla i nytänkande events.
○ Synliggöra oss mer internt på sektionen.

● Genom att…
○ Aktivt jobba för att kontakta och nå ut till fler företag.
○ Skriva fler samarbetsavtal hellre än lösa arr.
○ Ta fram en tydlig och förbättrad produktkatalog.
○ Utvärdera events och jobba med feedback från både studenter och företag.
○ Effektivisera verksamheten och uppdatera gamla rutiner.
○ Hålla i MEDIT.
○ Hålla i något event som enbart är ArmIT.
○ Stärka verksamheten genom sociala medier: Instagram, Facebook, TikTok och Linkedin.
○ Skapa vår egen hemsida.
○ Vara mer närvarande under mottagningen för både master och kandidat.



Lägga ner mycket tid och jobba hårt!

Sammanfattningsvis vill vi…
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Verksamhetsplan FlashIT’23 LP4
Foto- och filmverksamhet

• Vid minst ett tillfälle förse sektionens styrelser, arbetsgrupper, nämnder, kommit-
téer och intresseföreningar med profileringsbilder om så efterfrågas av dessa

• Förse sektionens styrelser, nämnder och kommittéer med fotografier från minst ett
av deras arrangemang per verksamhetsår om så efterfrågas av dessa.

• Erbjuda sektionens organ hjälp med fotografering eller videoinspelning vid ytter-
ligare tillfällen om så efterfrågas och FlashIT har möjlighet i mån om tid.

Uppmuntrande och bidragande till fotograferingsintresse
• Arrangera minst ett fotograferingsrelaterat arrangemang för sektionens medlem-

mar.

• Arrangera minst ett event för att öka FlashITs synlighet.

Övrigt
• Arrangera en milkshakepub varje LP.

• Utföra teambuilding

• Arrangera aspning

• Förbättra relationer med andra kommitteer (både IT-sektioner och andra sektio-
ners foto-kommitteer) genom att samarra
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Verksamhetsplan MRCIT LP4
1 Mål med året
vårt mål med vårt år tvåfaldigt:

1. Vi vill att mmottagningen vi arrargerar ska få varje masterstudent att känna sig
välkommen på campus, Johanneberg likt Lindholmen. Det finns mycket roligt som
sker på campus dagligen, och vi vill ge masterstudenterna en så bra som möjlig
introduktion till allt som finns att göra. Vi vill också att masterstudenterna hittar
en säker plats, hos oss, bland sina gemena studenter, och i Göteborg.

2. Vi vill också stärka bilden av MRCIT. Både sektionen och Chalmers tycks ibland
glömma av Lindholmen. Vid sektionsmötet LP2 var det ingen som sökte MRCIT,
trots vikten av arbetet och hur angagerade sektionen generellt sett är. Vårt mål är
att nästa LP2 sektionsmöte se fler som söker MRCIT, och att de som söker har en
bra grund för att åstadkomma en riktigt bra mottagning för masterstudenterna.

2 Arrangemang
Trots att halva vårt år gått när det här läses upp finns mycket tid för roliga arrange-
mang. vårt mål är att lyckas engagera masterstudenterna. Vi planerar att hålla ett par
arrangemang per vecka under mottagningen, med potentialen att utöka både antalet
arrangemang och längden på mottagningen efter möjlighet och behov. Förhoppningen
är även att en del av dessa arrangemang är samarrangemang, som kan ge studenterna
en bredare insikt in i verksamheten av de andra kommiteérna på sektionen. Exempel på
några arrangemang vi vill kunna genomföra är

• Grillkväll

• Samarr med DrawIT och 8-bit (Spelkväll i hubben)

• Laserdome

• Upptäck Lindholmen (+Göteborg)

• Lunchföreläsning

• Någon form av finare tillställning, ex. finsittning i L’s Bistro eller utflykt till Styrsö.

Utöver de arrangemangen som sker under mottagningsveckorna hoppas vi på att kunna
fylla ut året med exempelvis sponsrade lunchföreläsningar.

3 Aspning
Vårt mål är att hålla en, kort sagt, fet aspning. För att driva arbetet som MRCITgör
hoppas vi på att locka studenter på både mastern och kandidaten till att aspa och även
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söka. Syftet med att rikta sig mot studenter på kandidaten är att det finns många där
som är eller har varit engagerade i sektionen, som har kunskaperna och intresset för att
driva versamheten som MRCITsköter framåt. Målet är dock självklart att nå ut till alla,
och ge så många som möjligt chansen att engagera sig.

4 Intern representation
Vi plannerar på att ha teambuilding inom MRCIT. Formen av denna teambuilding är
ännu inte bestämd, men syftet är att öka sammanhållningen inom gruppen så att vi kan
leverera en bra mottagning till masterstudenterna.
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Preliminär verksamhetsplan
styrIT 23/24

Förord
styrITs fokusarbete varierar från år till år beroende på den sittande styrelsens priorite-
ringar och intressen. Föregående styrelse ger en preliminär verksamhetsplan med frågor
som de anser relevanta för kommande styrelse att arbeta med. Kommande styrelse kan
sedan använda denna plan för sin egen verksamhetesplan som de formar efter sina egna
prioriteringar och intressen.

Operativt arbete
Största delen av styrITs verksamhet är det kontinuerliga arbetet:

• Representera sektionen på relevanta möten, bland annat:

– Kårens utskott

– Sektionens inspektor

– Programledningen.

• Stödja sektionens organ i deras verksamhet.

• Hålla veckoliga styrelsemöten

• Hantera incidenter efter bästa möjliga förmåga.

• Hålla utbildning för nypåstigna.

• Hålla sektionens kontotjänster uppdaterade.

• Underhålla styrdokument.

• Arbeta för att sektionens medlemmar ska må så bra som möjligt.

• Arbeta för att inkludera sektionens medlemmar i sektionens verksamhet.

• Underhålla och uppdatera dokumentation relaterade till ekonomin.

• Utvärdera nöjeslivet på sektionen kontinuerligt.

Projekt
Utöver det kontinuerliga arbetet kommer några förslag på fokusområden som vi tycker
att nästa styrelse borde arbeta med. Det är viktigt att efterföljande styrelse arbetar med
de punkter de anser viktiga och givande att arbeta med, men nedan är några projekt
som vi ser värde i.
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1 Tema: PR
Ett område på sektionen som alltid kan utvecklas är hur vi når ut till alla medlemmar.
Vi tycker därför att kommande styrelse borde på olika sätt arbeta för att utveckla hur
PR fungerar på sektionen.

1.1 Nå ut bättre till icke-aktiva
Något som är svårare är att nå ut till de som inte är lika aktiva inom sektionen. Vi tror
att det finns arrangemang som är

Några förslag som vi tycker bör undersökas är följande:

• Inspring - fler och oftare för alla

• Banderoller hängande utanför Hubben oftare, som på på pubrundan

• Flitigare användning av kårappen

• Skärmar i Hubben som rullande visar händelser på sektionen

1.2 Kommunikationsansvarig i styrelsen
Vi ser värdet att ha en person i styrelsen som ansvarar för att driva dessa frågor hos
kommitteerna samt hålla de uppdaterade om vilka rutiner som gäller för planering och
PR av arrangemang för att på bästa sätt nå ut till alla medlemmar. Om detta passar
vice ordförande som nöjeslivs ansvarig eller om snarare faller på en egen post i styrelsen
är upp till styrelsen själv.

1.3 System för arrangemang
För närvarande finns det en uppsjö av plattformar för att få information om bokningar,
arrangemang, biljettsläpp och dylikt som sektionen använder för att nå ut till alla tek-
nologer. Detta gör det svårt för teknologer att få information om vad som händer, vad
man kan göra och hur man deltar i sådant som arrangeras på sektionen.

Utifrån finns flera olika halv- och helhetslösningar. Facebook, Orbi, Hitract för att nämna
några stycken är sätt att nå ut till studenter. I mer IT-anda är en egentillverkad tjänst
mer önskvärd. Fördelen med en helhetslösning är att utveckling och underhåll avlastas
från sektionen, men innebär en kostnad för sektionen. Antingen direkt i pengar eller att
tjänsten bygger på att kunna erbjuda företag studentkontakt, vilket är något som både
Orbi och Hitract gör. Nackdelen är att man minskar möjligheten att forma tjänsten efter
de behov som sektionen har samt att man förlorar kontrollen av medlemmarna och dess
data.

Ett välfungerande system hade inneburit möjligheter att utveckla verksamheten mer då
det är lättare att planera och hantera arrangemang, både för styrelsen och sektionen
som helhet. En avvägning måste göras mot vad sektionen tänker kring att använda sig
av externa parter och de konsekvenser de kan medföra.
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2 Tema: Lindholmen
Lindholmen har länge varit en arbetsfråga för styrIT. Vi ser fortfarande att det finns
stora utvecklingsmöjligheter. Kommande läsår kommer flera av årets styrelse studera på
Lindholmen vilket underlättar för nästakommande att hålla kontakten på andra sidan
älven.

2.1 The Cloud och Cloudlords
Kommande läsår kommer vi för första gången ha ett dispositionsavtal för The Cloud. I
LP1 hopppas vi även att kunna välja in första officiella Cloudlords. Styrelsen får tillsam-
mans med dem arbeta för att utveckla The Cloud som sektionslokal samt verksamhet
på Lindholmen överlag.

2.2 Integration
Ett annat utvecklingsområde som knyter an till Lindholmen är integrationen mellan våra
två campus samt hur vi får med internationella studenter i sektionslivet. Denna frågan
är också svår att arbeta med men vi tror att den är lättare att arbeta med när många
av vi som suttit i styrIT kommer finnas på plats på Lindholmen.

3 Driva vidare wikin
Vi påbörjade arbetet med att flytta över många av sektionens dokument från att vara
utspridda på alla möjliga olika ställen till att centralisera allt på sektionens wiki.

Detta arbete behöver fortsättas och hade underlättat för styrelsen, kommitteer och med-
lemmar att hitta information om hur olika saker går till på sektionen.

Det hade även varit kul om wikin blev mer etablerad generellt på sektionen så att
alla medlemmar dokumenterar händelser och historier för framtida generationer av IT-
teknologer att läsa.

4 Motionsskrivarworkshop
För att underlätta och uppmuntra till skrivande av motioner i framtiden ser vi värdet av
att det arrangeras motionsskrivarworkshops varje läsperiod. Vi kände inte att vi hann
med detta vårat år och föreslår därför att tidigare års styrIT kan hjälpa till eller helt
själva arrangera dessa.
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5 Budgetar



Konto Beskrivning Summa Kommentar

3253 Events 24,000.00 kr Event á 12 000kr

3253 Events (Hyra lokal och inköp) 14,000.00 kr Mat & Lokal för Event á ca 7000kr

3251 Föreläsningar 36,000.00 kr Föreläsningar á 12 000kr

3251 Föreläsningsmat 21,000.00 kr Mat genomsnittlig intäkt av frekventa mat alternativ

3280 MedIT 25,000.00 kr Från PL

120,000.00 kr

3310 Samarbetsavtal (Huvudsponsor) 55,200.00 kr Centiro

3310 Samarbetsavtal 22,000.00 kr Cilbuper

3310 Samarbetsavtal 27,000.00 kr Accenture

3310 Samarbetsavtal 34,200.00 kr Cygni

3310 Samarbetsavtal 26,100.00 kr Opera

3310 Samarbetsavtal 33,300.00 kr Ericsson

3310 Samarbetsavtal 22,000.00 kr Sopra Steria

3261 Annonsering 40,000.00 kr 10 annonspaket á 4 000kr

259,800.00 kr

379,800.00 kr

Konto Beskrivning Summa Kommentar

4210 Mottagningsevenemang 4,000.00 kr Häng med armIT m.m.

4220 Evenemang (Hyra lokal och inköp) 14,000.00 kr Beräknad kostnad för events

4220 Föreläsningsmat 21,000.00 kr Beräknad kostnad för lunchföreläsningar

4210 Studentnytta 20,000.00 kr Ex studieresa, workshop, mingel osv

4210 ArmIT Arr 3,000.00 kr ArmIT kör något arr för sektion

???? MedIT 25,000.00 kr Mentorskap

87,000.00 kr

4247 Aspning 3,000.00 kr

Kostnader ArmIT

Arrangemang

Summa arrangemang

Övriga kostnader

Summa intäkter

Intäkter  ArmIT

Arrangemang

Summa arrangemang

Eget område

Summa eget område



5910 Reklamkampanj 3,000.00 kr Sponsrade inlägg etc.

4511 Extern representation 3,000.00 kr Visitkort + ta möten med företag

5610 Hyra färdmedel 3,000.00 kr Buss / bil

5410 Inventarier 6,000.00 kr

18,000.00 kr

7 ledamöter 

4510 Teambuilding 6,300.00 kr 900 kr per medlem

5420 Förbrukningsmaterial 1,500.00 kr frimärken/kuvert/påsar etc.

5920 Kommittéutstyrsel 9,800.00 kr ca 1400 kr per medlem

5920 Profilering 5,600.00 kr 800 kr per medlem

4241 Överlämning 4,500.00 kr

27,700.00 kr

132,700.00 kr

379,800.00 kr

132,700.00 kr

247,100.00 krEnhetens resultat

Summa övriga kostnader

Kommittéen

Summa kommittéen

Summa kostnader

Summa intäkter

Summa kostnader



Preliminär budget digIT 2023

Intäkter digIT 2023
Konto Beskrivning Budgeterat

Summa intäkter 0.00
Sektionen behöver inte 
arrangemangsintäkter

Kostnader digIT 2023
Konto Beskrivning Budgeterat

4210 Arrangemang 5,000.00 Kod & Vin med mera

4242 Aspning 4,000.00

5410 Förbrukningsinventarier 5,000.00
Sladdar, komponenter, 
mindre saker

4010 Serverkomponenter 50,000.00 Vi tycker digIT'23 borde 
uppgradera servern i 
samband med flytt till DAS4010 Rusta DAS 15,000.00

4020 Inköp e-tjänster 150.00 AWS backup

5920 Profilering 4,000.00 (beror på antal sittande)

4222 Arbetsmat 🍕 4,500.00 (beror på antal sittande)

4510 Teambuilding 4,500.00 (beror på antal sittande)

4241 Överlämning 3,000.00 (beror på antal sittande)

Summa kostnader 95,150.00

Summa intäkter 0.00

Summa kostnader 95,150.00

Enhetens resultat -95,150.00



FlashIT’23 årsbudget 2023/2024



Budget MrKIT 2023

Earnings MrKIT 2023
Account Description Budget

3300 Support from MPIDE 15,000.00 Interaction Design

3300 Support from MPSOF 15,000.00 Software Engineering

3300 Support form N2GDT 8,000.00 Game Design and Technology (GU)

3300 Support from N2SOF 8,000.00 Software Engineering and Management (GU)

Total earnings 46,000.00

Costs MrKIT 2023
Account Description Budget

4210 First day lunch 10,000.00

4210 Closing dinner 40,000.00

4210 Other events 20,000.00

5920 Branding 5,600.00

4242 Aspning 3,000.00

4222 Food for work 6,300.00

4510 Teambuilding 6,300.00

4241 Handover 2,836.00

Total costs 94,036.00

Total earnings 46,000.00

Total costs 94,036.00

Result -48,036.00



Budget IT-sektionen 23/24
Intäkter

Konto Beskrivning Budget 23/24 Kommentarer

Kommitéer Uppdaterade med senaste enhetsbudgetarna

x Intäker sexIT - 137,000.00 kr-                 Se enhetsbudget "sexIT"

x Intäkter P.R.I.T. - 143,800.00 kr-                 Se enhetsbudget "P.R.I.T."

x Intäkter NollKIT - 250,000.00 kr-                 Se enhetsbudget "NollKIT"

x Intäkter snIT - 41,000.00 kr-                    Se enhetsbudget "snIT"

x Intäkter ArmIT - 379,800.00 kr-                 Se enhetsbudget "ArmIT"

x Intäkter MRCIT - 46,000.00 kr-              Mastermottagningsarrangemang täcks av PL

x Intäkter FanbärerIT - 45,700.00 kr-                    Se enhetsbudget "FanbärerIT"

x Intäkter frITid - 4,000.00 kr-                      Se enhetsbudget "frITid"

x Intäkter FlashIT - 9,000.00 kr-                      Se enhetsbudget "FlashIT"

x Intäkter EqualIT - 33,000.00 kr-                    Se enhetsbudget "EqualIT"

Summa kommittéer - 1,089,300.00 kr-              

Bidrag och Avgifter

3270 Sektionsavgifter - 58,480.00 kr-                    

3280 Programledningsstöd - 50,000.00 kr-                    

Summa bidrag och avgifter - 108,480.00 kr-                 

Sektionen

3281 Intäkter DatE-IT - 480,300.00 kr-                 Baserat på DatE-ITs gamla budget

Summa sektionen - 480,300.00 kr-                 



Summa intäkter - 1,678,080.00 kr-    

Kostnader
Konto Beskrivning Prel Budget 23/24

Kommittéer Uppdaterade med senaste enhetsbudgetarna

x Kostnader sexIT - 200,300.00 kr-                 
Se enhetsbudget ''sexIT''
Enhetens resultat: -63,300.00 kr

x Kostnader P.R.I.T. - 330,140.00 kr-                 
Se enhetsbudget ''P.R.I.T.''
Enhetens resultat: -186,340.00 kr

x Kostnader NollKIT - 297,600.00 kr-                 
Se enhetsbudget ''NollKIT''
Enhetens resultat: -47,600.00 kr

x Kostnader snIT - 74,060.48 kr-                    
Se enhetsbudget ''snIT''
Enhetens resultat: -33060.48 kr

x Kostnader ArmIT - 132,700.00 kr-                 
Se enhetsbudget ''ArmIT''
Enhetens resultat: 247,100.00 kr

x Kostnader MRCIT - 94,036.00 kr-                    

x Kostnader FanbärerIT - 98,445.00 kr-                    
Se enhetsbudget ''FanbärerIT''
Enhetens resultat: -52,745.00 kr

x Kostnader frITid - 41,015.00 kr-                    
Se enhetsbudget ''frITid''
Enhetens resultat: -37,015.00 kr

x Kostnader digIT - 95,150.00 kr-                    

x Kostnader EqualIT - 56,145.00 kr-                    
Se enhetsbudget ''EqualIT''
Enhetens resultat: -23,145.00 kr

x Kostnader FlashIT - 70,790.00 kr-                    
Se enhetsbudget ''FlashIT''
Enhetens resultat: -61,790.00 kr

Summa kommittéer - 1,490,381.48 kr-              



Övriga sektionsorgan Valberedningen,Revisorer,MötespresidIT

4260 Matbidrag - 14,400.00 kr-                    

4250 Överlämning - 8,480.00 kr-                      

4254 Aspning - 9,000.00 kr-                      

4261 Teambuilding - 14,400.00 kr-                    

5920 Profilering - 12,800.00 kr-                    

4210 Kostnader arrangemang - 500.00 kr-                         

4270 Valberedningsintervjuer - 1,000.00 kr-                      

6990 Revisorer tackgåva - 1,000.00 kr-                      

Summa revisorer - 61,580.00 kr-                   

Banktjänster

6571 Försäkring Hubben & the CLOUD - 3,973.00 kr-                      

6570 Kostnader Banktjänster - 5,500.00 kr-                      

6572 Bokföringsprogram - 28,058.00 kr-                    

4312 Zettle avgifter - 4,500.00 kr-                      

Summa banktjänster - 42,031.00 kr-                   

Styrelsen

5920 Profilering - 6,400.00 kr-                      

4511 Möteskostnader representation - 4,000.00 kr-                      

6110 Kontorsmaterial - 1,000.00 kr-                      

4010 Inköp material och varor - 2,000.00 kr-                      

5410 Inköp förbrukningsinventarier - 1,000.00 kr-                      

6990 Övrigt - 3,000.00 kr-                      

4242 Aspning - 10,000.00 kr-                    

4241 Överlämning - 3,975.00 kr-                      

4510 Teambuilding - 7,200.00 kr-                      



4522 Ordfmöte/Kassörkväll - 15,000.00 kr-                    

6120 Telefonkostnader - 100.00 kr-                         Simkort för jourtelefon

4273 Matbidrag - 7,200.00 kr-                      

4273 Främjande av Mentalhälsa - 250.00 kr-                         Sektionskassören behöver en glass efter varje gång hen är på banken

Summa styrelsen - 61,125.00 kr-                   

Sektionen

5410 Lindholmen inventarier - 100,000.00 kr-                 

4210 Arrangemangskostnader - 24,000.00 kr-                    

4210 Klasskassa - 20,000.00 kr-                    

4330 Sektionsmöteskostnader - 10,000.00 kr-                    

4331 Sektionsmötesmat - 20,000.00 kr-                    

4211 Kandidatmiddag - 110,000.00 kr-                 

4210 Projekt (jämställdhets-/hbtq-/öppenhetssatsning) - 50,000.00 kr-                    

4310 Äskningar - 50,000.00 kr-                    

4521 Kunskapsprov ordförande - 1,350.00 kr-                      

4213 Serveringstillstånd - 3,500.00 kr-                      

6991 Oförutsedda kostnader - 5,000.00 kr-                      

4512 Inter-Kommitté Teambuilding Äskingspott - 50,000.00 kr-                    

5220 Kaffemaskin - 18,000.00 kr-                    

4210 HelgIT - 200,000.00 kr-                 HelgIT <3

Summa sektionen - 661,850.00 kr-                 

Summa kostnader - 2,316,967.48 kr-    

Summa intäkter - 1,678,080.00 kr-    

Summa kostnader - 2,316,967.48 kr-    



Rörelsens resultat  -638,887.48 kr
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Erik Persson, Frida Sundelin, David Lewis
Victor Hui, Ida Dahl

Sektionsmöte 2023-05-04
Utgåva 1

2023-04-27

Revisionsberättelse
Avstigna ej ansvarsbefriade

SEXIT’22 Alexander Gilabert & Jonatan Jageklint
Har inte uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret. Vi rekommenderar därför att SEXIT’22 inte blir
ansvarsbefriade.

FlashIT’22 Julia Giaro & Anton Ekström
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Vi rekommenderar därför att FlashIT’22
blir ansvarsbefriade.

digIT’22 Axel Larsson & Jacob Bengtsson
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Vi rekommenderar därför att digIT’22
blir ansvarsbefriade.

ArmIT’22 William Frisk & Oscar Cronwall
Då bokföringen lämnades in efter deadline så har vi inte haft tid att titta igenom den. Vi rekomenderar
därför att ArmIT’22 inte blir ansvarsbefriade.

MRCIT’22 Sivajeet Chand & Oshan Siriwardena
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Vi rekommenderar därför att MRCIT’22
blir ansvarsbefriade.

Sittande

EqualIT Hampus Rhedin Stam & Anna Nilsson
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-04-16 ser mestadels bra ut.

FanbärerIT Elliot Ripa & Max Strömdal Eriksson
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-04-13 ser dålig ut.

frITid Hannes Svahn & Anders Olofsson
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-04-17 ser perfekt ut.

MRCIT Love Lindqvist & Jacob Bengtsson
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-04-17 ser perfekt ut.

NollKIT Cecilia Nordén Elgh & Lukas Hén
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-04-17 ser bra ut.

P.R.I.T. Hanna Forsling & Albin Skeppstedt
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-04-17 ser mestadels bra ut.

SEXIT Alexander Muhr & Tabita Tengblad
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-04-17 ser bra ut.

snIT Hanna Schaff & Love Lindquist
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2023-04-17 ser mestadels bra ut.

styrIT Jacob Bengtsson & Hind Mansour
Då bokföringen lämnades in efter deadline har vi ej haft tid att kolla igenom den.

TrädgårdsmästerIT Carl Toreborg & Jonatan Edenlund

1



Erik Persson, Frida Sundelin, David Lewis
Victor Hui, Ida Dahl

Sektionsmöte 2023-05-04
Utgåva 1

2023-04-27

Har ej uppvisat någon bokföring denna läsperioden.

2
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7 Ekonomiska berättelser



Ekonomisk berättelse digIT 2022

Intäkter digIT 2022
Konto Beskrivning Budgeterat Utfall Differens

4210 Arrangemang 1,500.00 10,533.69 9,033.69

Sponsrad kod och vin med Software by 
Quokka
Mottagningsarr som NollKIT betalade
Nollanlunch

Summa intäkter 1,500.00 10,533.69 9,033.69

Kostnader digIT 2022
Konto Beskrivning Budgeterat Utfall Differens

4210 Arrangemang 3,000.00 12,733.90 9,733.90
Framför allt Kod & Vin med Quokka som 
vi gick jämnt ut på

4010 Inventarier 5,000.00 1,834.70 -3,165.30

Vi hade tänkt köpa datorkomponenter, 
men i och med serverflytten satsar vi 
istället på att våra efterträdare bygger en 
helt ny server

4020 Inköp e-tjänster 0.00 7,913.08 7,913.08
Förnyade chalmers.it och nollk.it
AWS kostar ungefär 10kr/mån

5920 Profilering 5,600.00 5,595.63 -4.37

4242 Aspning 3,000.00 5,618.50 2,618.50

Vår aspning är ganska mycket dyrare än 
tänkt eftersom vi i digIT tog på oss 
många av de kostnader för delade 
arrangemang.
Vår egen del av aspningen kostade totalt 
3755 kr

4222 Arbetsmat 6,300.00 4,501.50 -1,798.50

4510 Intern representation 4,410.00 4,191.08 -218.92

4241 Överlämning 3,000.00 2,988.00 -12.00

6030 Gåvor 0.00 1,497.00 1,497.00 Prisutdelning till gamejam

Summa kostnader 30,310.00 46,873.39 16,563.39

Summa intäkter 1,500.00 10,533.69 9,033.69

Summa kostnader 30,310.00 46,873.39 16,563.39

Enhetens resultat -28,810.00 -36,339.70 -7,529.70



Intäkter FlashIT 2022
Konto Beskrivning Budget Nuvarande Differens
5920 Milkshakepub 8,000.00 kr 4,100.00 kr 3,900.00 kr
4210 Nollanlunch 1,000.00 kr 1,280.00 kr -280.00 kr

Summa intäkter 8,000.00 kr 5,380.00 kr 3,620.00 kr

Uttäkter FlashIT 2022
Konto Beskrivning Budget Nuvarande Differens
4010 Inventarier 1,599.00 kr 437.33 kr 1,161.67 kr
4010 Kamera 18,300.00 kr 28,780.00 kr -10,480.00 kr
4010 Drönare 11,000.00 kr 7,099.00 kr 3,901.00 kr

? Utbildning 900.00 kr 0.00 kr 900.00 kr
5920 Profilering 7,509.00 kr 5,821.50 kr 1,687.50 kr
4242 Aspning 3,000.00 kr 2,669.90 kr 330.10 kr
4222 Mat under arrangemang 5,400.00 kr 1,656.30 kr 3,743.70 kr
4510 Intern representation 5,400.00 kr 4,097.80 kr 1,302.20 kr
4241 Överlämning 3,000.00 kr 2,926.13 kr 73.87 kr
5920 Arrangemang 8,888.00 kr 11,248.28 kr -2,360.28 kr
4210 Nollanlunch 1,000.00 kr 1,165.74 kr -165.74 kr

Summa kostnader 56,108.00 kr 53,487.96 kr 2,620.04 kr

Summa intäkter 8,000.00 kr 5,380.00 kr 3,620.00 kr
Summa kostnader 56,108.00 kr 53,487.96 kr 2,620.04 kr
Enhetens resultat -48,108.00 kr -48,107.96 kr -999.96 kr
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Economical Story MRCIT LP4
Allmänt
For the first meetings of study period 4 in 2022 the budget was discussed and reviewed
with the planned events in mind. MRCIT concluded that many of the planned events
could be carried out and be backed by the substantial budget at our disposal. For many
of the planned events several options were discussed in regards to food and drinks for
the students. Furthermore, a part of the budget was used for the team building events
and meetings of MRCIT. They were crucial for the communications and teamwork that
we continued to build on for the entire year as MRCIT. Merchandise was considered as
well during the meetings and we had a budget for that. Furthermore, the aspning event
after the reception was discussed as well and therefore MRCIT decided on a budget for
that too.

After having good communications with DrawIT it was decided that they would handle
the food and drinks for the game night event. For the Information event some of the
lunch coupons were not taken and these could be returned to L’s Kitchen without any
major problems. For the BBQ event not all food was consumed which meant that the
planning was good for this event. We had more budget saved if more students were to
come. Since not many students showed up for the aspning the budget was not hurt so
much on that aspect.

Arrangemang
The earnings and costs of MRCIT 2022 are presented below in an Excel structure:

Figur 1: Earnings
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Figur 2: Costs

Figur 3: Final total

The transactions for the year were mainly focused on the event for the students during
the reception. Of course during the first months of planning it was crucial to have
good communication and therefore team building was part of the transactions as well
as merchandise for the team. The transactions for the year can be viewed in the Excel
table below:
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Figur 4: Transactions

Overall, MRCIT are satisfied with the economics of 2022. The money that was needed
for the essential events was there and we kept a good eye on not spending too much
of the budget for extra things during the reception. The budget for the team building
activities was put to good use as well and the food we could buy made for excellent
social team building spirits.
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8 Verksamhetsberättelser
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Verksamhetsberättelse digIT
Allmänt
Tillsammans med David ‘Mölle’ Möller färdigställde vi en omskrivning av bokningsy-
stemet (bookIT) som Mölle hade utvecklat som digIT patet. Den nya versionen gör det
bland annat mycket enklare att boka flera rum samtidigt och redigera/ta bort bokning-
ar. En annan omskrivning som har påbörjats är nollk.it, den är dock inte helt klar. Vi
har också fått tillgång till ett nytt litet rum utanför Hubben och börjat planera för att
flytta servern och en del av vår förvaring dit. Slutligen har vi också undersökt uppgra-
deringsalternativ för servern.

Arrangemang
Vi har under året haft regelbundna workshops. Det har till största del varit digIT och
pateter men ibland har det även dykt upp lite sektionsmedlemmar. Vi har arrangerat
flertal Kod & Vin, inklusive en sponsrad och en tillsammans med degIT som bakade
pizzor. Ett annat kul arrangemang vi höll var ett game jam med 8-bIT där vinnarna
fick ett litet pris. Vi hade en git workshop tillsammans med snIT. Vi deltog på diverse
arrengemang under mottagningen. Strax innan december skickade vi ut information
om Advent of Code och satte upp den privata leaderboard sidan som utvecklades av
digIT’21. I LP3 arrangerade vi aspning.
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Verksamhetsberättelse FlashIT’22
LP4

Foto- och filmverksamhet
Under samtliga läsperioder utfördes redigering av bilder som togs under varje läsperiod.

LP4
• Fotograferat alla kommittéer för modulutskrift (NollKIT, P.R.I.T., ArmIT, digIT,

FlashIT, snIT, frITid, EqualIT, fanbärerIT, styrIT samt SexIT).

• Fotograferat sexIT’22:s CM-Gasqe samt Star Wars-Gasque.

• Fotograferat Pedagogiska priset.

• Fotograferat under P.R.I.T’22:s Enchanted Forest Pub.

• Fotograferat Jubileumsmiddagen samt hållit i fotovägg.

• Fotograferat kandidatmiddagarna.

LP1
• Fotograferat övriga föreningar på IT-sektionen när detta efterfrågats.

• Fotograferat SexIT’22:s Harry Potter-Gasque.

• Fotograferat P.R.I.T.’22:s Willy Wonka Pub.

• Fotograferat Nollan under Götaplatsen, Nollbrickstillverkningen, Phadderkampen,
Milkshakepuben, bIT-sittningen, DIT-sittningen, IT-rundvandringen, Oscarsitt-
ningen, Finsittningen samt tagit nollanbild.

LP2
• Fotograferat övriga föreningar på IT- sektionen när detta efterfrågats (SnIT, 8-bit

och FrITid).

• Hållit i fotovägg under Julmyset.

• Fotograferat SexIT’22:s Mexico-Gasque.

• Fotograferat P.R.I.T.’22:s Pub.

• Deltagit som fotografer under CV-fotoväggen på DatE-IT.

• Fotograferat under TrädgårdsmästerIT:s Pumpakarvning.

• Arrangerat Fotoworkshop med low exposure på härrydabastun.
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LP3
• Fotograferat SexIT’23:s Drakens Värld-Gasque.

• Fotograferat under TrädgårdsmästerIT:s sittning.

• Fotograferat Pedagogiska priset.

Kommittén
• Utfört teambuildning (individen och annat) kontinuerligt under året.

• Deltagigt på möten varje tisdag.

• Fått tillgång till uppladdning av bilder till gasquen.se.

• Undersökt kamera och drönare till FlashIT:s verksamhet samt köpt in dessa.

Övrigt

Övriga arr under mottagningen
• Hållit i Nollanlunch.

• Varit delaktiga under IT-rundvandringen och Upptäck Göteborg.

• Tagit bild på alla NollK för MK.

Aspning
• Hållt i Milkshakepub med asparna.

• Haft kommittéfotografering med asparna för att lära upp dem hur detta går till.

• Haft redigeringskväll med asparna för att lära dem grunderna i Lightroom.

• Hållt i fotorundvandring tillsammans med andra fotoföreningar på Chalmers.

• Hållt i aspbastu tillsammans med DigIT och ArmIT.

Arrangemang utöver Fotoverksamheten
• Arrangerat milkshkepub (en under varje LP).

Övriga arr som nyttat sektionen
• Hållit samarr med P.R.I.T. under sommaren mellan LP4 och LP1 för Girls Code

Club för att skapa ett bra intryck av IT-sektionen.

Övriga arr utöver IT-sektionen
• Deltagit på en station under I-Bild:s aspning.
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Operational Story MRCIT LP4
Allmänt
MRCIT has been involved in many group meetings since the beginning of study period
4 of 2022 all the way up to the early weeks of the 2022 summer break. These meetings
have focused on first completing the required documents for the IT section and then for
the later stages the meetings have been mainly focused on planning the best possible
Master Reception for the new students of 2022. During the meetings the team members
of the committee MRCIT have discussed several ideas for events and then decided on
the events that would be the most fun and motivating for the new students. In addition,
the budget for the year had to be considered when approaching certain ideas in order to
decide if they were feasible or not. The following events were decided to be executed for
the two first weeks of study period 1, presented in a successive order:

• Introduction Session

• Board Game Night

• Company Sponsored Lecture

• BBQ outside Hubben Johanneberg

• Boat Trip Introduction and small game event

• Boat Trip to Styrsö

With the planning of the major events completed we moved on to completely certain
smaller details for the team. Since we had a leader and a treasurer already assigned,
the remaining three members received their unique roles and responsibilities during one
of the meetings. Merchandise in the form of official MRCIT hoodies were ordered at
one of the meetings in study period 4 as well. Furthermore, for many of the planned
events MRCIT had the ambition to execute the events with a collaboration with other
IT committees and therefore MRCIT reached out to DrawIT, P.R.I.T, 8-bit and ArmIT
in May. A sponsor for the planned lunch event was also reached out to with the help of
ArmIT. Program responsible persons were contacted as well since MRCIT needed the
list of students in order to reach out to them and inform them of the upcoming events.
During both April and May several team building activities were performed by the team
after the official MRCIT meetings.

During August the MRCIT team worked extensively with preparations and commu-
nications for the two first weeks of the Master Reception. The students received mails
about the committee and the planned activities during this time. For the information
event that was planned MRCIT reached out to L’s Kitchen for ordering of lunch. MRCIT
also had a photoshoot day to establish group pictures as well as individual portraits.
Meetings were held the weeks before the start of the study period in order to plan the
final details and set up the introduction presentation and communication details via
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mail and Slack. MRCIT team members kept the communication via WhatsApp which
worked the best for all members and made sure that evryone knew about the meetings.

After the reception was over MRCIT continued to have minor meetings and finish the
required documents and communication things with the IT section. An information event
was held in November in Cloud to spread the word about the MRCIT committee and
possibly find the new members for MRCIT 2023.

Arrangemang
During the two weeks of the reception the following events were executed successfully
and as planned:

Introduction Session: MRCIT held the introduction to the reception to the programs
that were our responsibility. During the introduction the presentation slides gave the
students the necessary information about the events, the MRCIT team and how to get
in touch with us. In addition, coupons for lunch at L’s Kitchen were distributed during
the presentation to all the students. After the presentation MRCIT helped the students
who had additional questions about the two weeks.

Board Game Night: The Board game night was held in Hubben together with DrawIT
and 8-bit. Food and drinks were available to the students and many social games could
be played together. Both video games and board games were there in the rooms and
many students came to this event. MRCIT made sure that students who arrived a bit
later could find a group of students to play with and we gave them additional informa-
tion about upcoming events too.

Company Sponsored Lecture: This event was a collaboration between MRCIT and
ArmIT, with the company being there for the lecture being Centrio. Before the lecture
the tables were set up with the drinks and food. The queue to the tables was handled
by MRCIT and we made sure that everyone in the queue received their food and drinks
and waited until everyone was inside. Then we let Centrio handle the rest of the event.

BBQ outside Hubben Johanneberg: Days before this event the food and drinks
were planned by MRCIT, both vegetarian and regular options. A stereo speaker for mu-
sic for the event was acquired as well. With the help of P.R.I.T. the BBQ grill could be
unlocked and handed over to us for the event. The team members of MRCIt handled
the cooking of the food and distributed it fairly to everyone there. For this event the
students could talk with each other and with MRCIT as well.

Boat Trip Introduction and small game event: For the students who wanted to
know more about the Boat Trip to Styrsö, MRCIT held a small event for these students
and gave them the relevant information about how to get there on their own and also
where they could meet up with us. Of course mails were sent out to all the other students
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with this information as well. After the students received the information during this
small event there was a game for them. “Guessing the number of items in a jar” - a game
was conducted and the winner received a goody bag of gifts. The students there formed
groups and played against each other.

Boat Trip to Styrsö: MRCIT waited for students who wanted help with finding the
way to Saltholmen at Brunnsparken. From there MRCIT went together with students
via tram to the boat terminal and met up with the remaining students there. A close
eye was kept on the group so that no one got lost during the traveling. The boat took
the group to Styrsö where MRCIt guided the students around the hiking paths on the
south side of the island. Multiple stops for taking photos were made during the hike and
the final destination was a restaurant where the students could eat pizza and enjoy some
time together. After this trip around the island the group went back to Saltholmen and
from there the students could choose to go home on their own or go with us on the tram.
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Valberedningens nomineringar
inför sektionsmötet i LP4 2023

Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers tekniska högskola



Vid frågor, kontakta valberedningen@chalmers.it
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EqualIT’23/24
Här är nomineringarna för EqualIT’23/24.

Ordförande – Stina ’Stins’ Hansson

Från järnvägsinspektor till SAMO, allting som Stins tar sig an går som på räls. Och vi
garanterar att det inte kommer bli några inställda arr bara för att det är 2mm snö så
länge Stins är ordförande för EqualIT.

Kassör – Jonatan ’Howl’ Cederberg

Howl kommer sköta EqualITs ekonomi så bra att de hade kunnat få ett slott att röra på
sig. Vi är säkra på att samtliga kommer yla av medhåll med Howl.

Ledamot – Samael ’Prince’ Pooyan

Med sitt prinnande engagemang för jämnställdhetsfrågor och positiva energi tror vi att
Prince skulle kinga (princea?) EqualIT.
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snIT’23/24
Här är nomineringarna för snIT’23/24.

Ordförande – Jacob ’Drake’ Bengtsson

Trots hård konkurrens från Bolibompas drake vågar vi ändå säga att ITs egna Drake
är bättre som ordförande. Kontakten med studienämnden kommer få eld i baken med
hjälp från Drake.

Kassör – Simon ’SIMbpA’ Adamsson

Med sin simbpa-tiska förmåga passar Simbpa perfekt för att ta över tronen som kassör
i snIT. Simbpa kommer göra snIT till kung över alla examinatorer som ljuset vidrör. Vi
tror att det är dags för simbpa att ta sin plats i cirkeln.

Ledamot – Casper ’Jawadre’ Hansen

Från pizzor, till programplan och möten med PL, Jawadre passar bra i snIt. Han kommer
bli en Jaw(a)-dropper, riktigt jawsome!

Ledamot – Albin ’Skepparn’ Skeppstedt

Skepparn kommer att visa den disciplin och sjömansanda som krävs för att hålla stu-
dienämnden enligt kurs. Hans engagemang och styrka kommer att hjälpa oss att und-
vika de farliga klipporna(/tentorna) i lärandets hav och upptäcka de glittrande skatter-
na(/5orna) på den akademiska horisonten.

Ledamot – Erik ’Göken’ Persson

Göken borde sitta i snIT för att han ”kuckeliklurar” ut problemen och ”kuckelilurar”
fram lösningarna. Hans ”kuckelikompetens” är ovärderlig när det gäller att ”kuckelikur-
sa” studiegången på IT. Med Göken i studienämnden kommer studenterna inte bara att
få en roligare studietid, utan också en mer ”kuckelikvalitativ” utbildning.

”KuckelikoOOooOolt”!
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styrIT’23/24
Här är nomineringarna för styrIT’23/24.

Ordförande – Carl ’Watt’ Toreborg

Med stark ledande förmåga och stor effekt kommer Watt elektrifiera IT-sektionen. Vi
kommer med spänning se på hur Watt krossar allt motstånd och ser till att sektionen
inte blir statisk.

Kassör – Jennifer ’Pixie’ Hallberg

Med sin gedigna erfarenhet som kassör och revisör tror vi att Pixie kommer kunna kasta
sitt trollspö över sektionens ekonomi, för en glittrande och magisk sektionsframtid.

Sekreterare – Ida ’Ide’ Dahl

Med sin rejäla insyn i sektionens lya tror vi att Ide kommer reda upp bland sektionens
alla dokument, förhoppningsvis kommer hon inte att ide-ntifiera allt förmånga tidigare
misstag.

Ledamot – Felix ’Sonic’ Bjerhem Aronsson

Med sina fina spikes och samling av ringar kommer sektionens IT-avdelning gå i solens
hastighet till nya digitala dimensioner.

Vice Ordförande - VAKANT

SAMO - VAKANT
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frITid’23/24
Här är nomineringarna för frITid’23/24.

Ordförande – Noel ’Wirre’ Wiman Ohlson

Vad vore vinvolley utan lite virre? Wirre kommer sätta snurr på frITids verksamhet,
förhoppningsvis utan att virra till det.

Kassör – Wilmer ’Wolt’ Greppe

Pengarna i kassan gör volter av glädje över Wolt som kassör. Det kommer strömma
människor till frITid ohmgående tack vare Wolts ambition.

Ledamöter – VAKANT
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fanbärerIT’23/24
Här är nomineringarna för fanbärerIT’23/24.

Ordförande – VAKANT

Kassör – VAKANT

Ledamöter – VAKANT
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